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Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2021. június 24-én 

16.05 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Közösségi Ház és Könyvtár emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester  

 

Béni Norbert    képviselő 

Dombi Norbert          képviselő  

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagy Zsolt          képviselő  

Nagyné Szigeti Mária   képviselő  

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

 

 

Nem volt jelen:  Miskolczi Ferenc       alpolgármester  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

     

 

Meghívottak közül megjelent:      

 

Kiss Mária  könyvvizsgáló 

Sipos Szilvia   pénzügyi csoportvezető 

(az 1. napirendi ponthoz) 

 

Porogi Lajosné  Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda vezetője  

(a 2, 3. napirendi ponthoz) 

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a képviselőket az utolsó testületi ülés óta, 

a Hivatal munkatársait és a vendégeket. Köszönöm a képviselőknek az elmúlt időszakban 

végzett munkáját. Megállapítom, hogy 5 képviselő és a polgármester, összesen 6 fő jelen van, 

az ülés határozatképes. Napirend előtt senki nem kért szót. Felsorolom a javasolt napirendet 

(felolvassa a meghívóban szereplő napirendi javaslatot).  

Sürgősséggel küldtünk ki egy önálló indítványt a Nyári ülésről, valamint a Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Serfőző László) tárgyú 

zárt előterjesztést. 
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A napirenddel kapcsolatban van-e valakinek észrevétele? Nem volt.  

Szavaznunk kell a zárt ülés napirendjéről. Aki egyetért azzal, hogy a „Lakóházak energetikai 

felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Szeivolt Zoltán)” (3/2021.) számú 

előterjesztést üzleti érdek miatt zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

265/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Szeivolt Zoltán)” tárgyú, 3/2021. számú előterjesztés zárt ülésen történő 

tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a „Csizmadiáné Adamecz Ágnes 

kérelme” (8/2021.) számú előterjesztést üzleti érdek miatt zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

266/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Csizmadiáné 

Adamecz Ágnes kérelme” tárgyú, 8/2021. számú előterjesztés zárt ülésen 

történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a „Lakóházak energetikai felújításának 

támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Serfőző László)” (41/2021.) számú előterjesztést 

üzleti érdek miatt sürgősséggel zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

267/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 
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Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Serfőző László)” tárgyú, 41/2021. számú előterjesztés zárt ülésen történő 

tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Van egy sürgősségi indítvány a „Nyári ülés”-sel kapcsolatban. 

Kérdezem az előterjesztőket, fenntartjátok? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Írásban nem tettem hozzá törvényességi észrevételt, de 

szóban tennék. Teljesen ellentétes az SZMSZ-ünkkel. Az SZMSZ 6. §-a szerint a képviselő-

testület  június 30. és augusztus 1. közötti időszakban rendes ülést nem tart. Ahhoz, hogy ez az 

indítványotok befogadást nyerjen rendeletmódosítás szükségeltetett volna. Vártam a bizottsági 

üléseken, hogy legalább a polgármester asszony által kiadott munkaterv javaslathoz tesztek egy 

módosító javaslatot. Ott van egy pici mozgásteretek.  

A másik probléma az, hogyha azt mondjátok, hogy tartson rendes ülést a Képviselő-testület, az 

SZMSZ szerint meg kell határozni a napirendeket. Az nem meghatározása a napirendnek, hogy 

azt mondjátok, hogy sok anyag elmaradt. Milyen sok anyag, miről maradt el? Az első félévi 

munkaterv szerinti anyagot úgymond „tárgyalt” a Képviselő-testület. Polgármester asszony 

meghozta a döntést mindenről.  

 

Horváth Éva polgármester: Tartjátok?  

 

Béni Norbert képviselő: Nem, visszavonjuk. Utólag észrevettük mi is, hogy július 1 és július 

31 között nincs munkaterv. 

 

Horváth Éva polgármester: Még egy kérdésem van. Három önálló indítvánnyal kapcsolatban 

jegyző asszonynak volt törvényességi észrevétele, hogy nem javasolja napirendre venni. Nem 

tudom figyelembe vettétek-e, vagy fenntartjátok? 

 

Béni Norbert képviselő: Melyik? 

 

Horváth Éva polgármester: Ilyen volt az ingatlanokkal kapcsolatos, a 26/2021. számú, a 

szervezeti diagrammal és a bent maradt szabadságokkal kapcsolatos indítvány. 

 

Béni Norbert képviselő: Lesznek hozzá módosításaink majd. Szeretnénk, hogy napirenden 

maradjon. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A törvényességi észrevételemet mindegyiknél fenntartom. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki így a nyilvános ülés napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

N a p i r e n d :  

 

1.) Rendelet a Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 10/2015.(IV.30.) 

önkormányzati rendeletének módosításáról (2/2021.) 

2.) Az Önkormányzat 2021. évi költségvetési rendeletének 1. módosítása (4/2021.) 



4 

 

3.) A Panelkuckó Napközi Otthonos Óvoda 2020/2021. nevelési évről szóló beszámolója 

(5/2021.) 

4.) A Panelkuckó Napközi Otthonos Óvoda státuszbővítés (6/2021.)  

5.) Beszámoló a Pétfürdői Polgármesteri Hivatal 2020. évi tevékenységéről (38/2021.)  

6.) Polgármesteri Hivatal HMKE telepítés (39/2021.) 

7.) A Képviselő-testület 2021. évi őszi-téli ülésszakának munkaterve (1/2021.) 

8.) Magyar Állam ingatlan felajánlása (9/2021.) 

9.) Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária önálló képviselői indítványa: 

Pályázatok - Településfásítási Program (10/2021.) 

10.) Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária önálló képviselői indítványa: 

Óvodai létszám a nyári időszakban (19/2021.) 

11.) Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária önálló képviselői indítványa: 

Nyári Napközis tábor – Balatoni vitorlázási lehetőség (32/2021.) 

12.) Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária önálló képviselői indítványa: 

Díszpolgári cím alapítása – első olvasat (11/2021.) 

13.) Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária önálló képviselői indítványa: 

Szociális lakások felmérése (17/2021.) 

14.) Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária önálló képviselői indítványa: 

Szolgálati lakások kialakítása (18/2021.) 

15.) Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária önálló képviselői indítványa: 

Hulladékhelyzet – lakótelepi kukák (25/2021.) 

16.) Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária önálló képviselői indítványa: 

Iskola akadálymentesítése – tervezés, kivitelezés (31/2021.) 

17.) Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária önálló képviselői indítványa: 

Új-aktuális vállalkozói adatbázis készítés (34/2021.) 

18.) Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária önálló képviselői indítványa: 

Garázsok építésének előkészítése (12/2021.) 

19.) Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária önálló képviselői indítványa: 

Pályázatok - Felelős állattartás elősegítése (14/2021.) 

20.) Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária önálló képviselői indítványa: 

Pályázat – Veszprém-Balaton 2023 Európa Kulturális Fővárosa (15/2021.) 

21.) Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária önálló képviselői indítványa: 

Szervizút (16/2021.) 

22.) Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária önálló képviselői indítványa: 

Informatikai szolgáltatások igénybevétele - költségvetés (13/2021.) 

23.) Béni Norbert, Molnár Gyula László önálló képviselői indítványa: Dolgozói státuszok 

csökkentése a hivatalban (23/2021.) 

24.) Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária önálló képviselői indítványa: 

Hivatali autó matricázás (24/2021.) 

25.) Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária önálló képviselői indítványa: 

Írásbeli beszámoló – külsős cégek, külsős munkatársak (28/2021.) 

26.) Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária önálló képviselői indítványa: 

Írásbeli beszámoló – önkormányzati ingatlanok (29/2021.) 

27.) Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária önálló képviselői indítványa: 

Írásbeli beszámoló – Szervezeti diagram, munkaköri leírás (30/2021.) 

28.) Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária önálló képviselői indítványa: 

Írásbeli beszámoló – Berhidai út 5. (26/2021.) 

29.) Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária önálló képviselői indítványa: 

Írásbeli beszámoló - gyermekorvos (27/2021.) 



5 

 

30.) Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária önálló képviselői indítványa: 

Bent maradt szabadságok (20/2021.) 

31.) Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária önálló képviselői indítványa: 

A beruházási táblában Strand tételnél szereplő összegek módosítása (21/2021.) 

32.) Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária önálló képviselői indítványa: 

Céltartalék - Strand (22/2021.) 

33.) Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária önálló képviselői indítványa: 

Párakapu (33/2021.) 

34.) Miskolczi Ferenc önálló képviselői indítványa: Kerti pad telepítése (35/2021.) 

 

Tájékoztatók: 

1.) Tájékoztató a veszélyhelyzet alatt meghozott Polgármesteri határozatokról (7/2021.) 

2.) Tájékoztató a 2021. évi beruházásokról, felújításokról (37/2021.) 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a könyvvizsgáló asszonyt. Vendégünkre 

való tekintettel javaslom a Képviselő-testületnek, hogy a 2.) napirend alatt szereplő 

Önkormányzat 2021. évi költségvetési rendeletének 1. módosítása tárgyú előterjesztést vegyük 

előre. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrendcserét. 

 

 

1.) Az Önkormányzat 2021. évi költségvetési rendeletének 1. módosítása  

(száma: 4/2021.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 2. számú napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Mindhárom bizottság tárgyalta, a véleményeket kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 1 igen, 1 nem szavazattal és 3 

tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a rendeletmódosítást. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett, minősített többség hiányában nem javasolja elfogadásra a rendelet 

módosítást. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet módosítást. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdezem az előkészítőket és könyvvizsgáló asszonyt, hogy van-

e valami kiegészíteni való? 

 



6 

 

Kiss Mária könyvvizsgáló: A költségvetés módosítását alaposan végigvizsgáltam. A legelső 

költségvetés módosításnak tartalmaznia kell és szükségszerűen módosítani kell a költségvetést 

a maradvánnyal. Amikor jóváhagyják a beszámolót, ténnyé válik a maradvány összege. Csak 

akkor könyvelhető le a maradvány bevételként, hogyha ez költségvetés módosításban 

megjelenik. Megjelent. Cáfolta abbéli aggályomat, mert a költségvetés előbb készült el, mint a 

2020. évi költségvetés módosítása, és ott egy jóval alacsonyabb maradvány körvonalazódott, 

akkor kértem a polgármester asszonyt, hogy ahhoz, hogy el tudjam fogadni, miután a 2021. évi 

költségvetés módosításában egy magasabb maradvány szerepel egy nyilatkozatot tegyenek, ami 

az előterjesztésben meg is történt. Az a nyilatkozat történt meg, hogy a maradvány magasabb 

lesz. Igazolta, hogy magasabb lesz. Aggályom okafogyottá vált. Örömmel láttam, hogy nincs 

probléma.  

 
Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen és 1 nem szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

6/2021.(VI.25.) RENDELETE: 

 

a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2021. évi költségvetéséről 

szóló 1/2021. (III.02.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

 

Horváth Éva polgármester: Vendégünkre való tekintettel javaslom a Képviselő-testületnek, 

hogy az Óvodával kapcsolatos témákat vegyük előre. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrendcserét. 

 

 

2.) A Panelkuckó Napközi Otthonos Óvoda 2020/2021. nevelési évről szóló beszámolója 

(száma: 5/2021.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 3.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Köszöntöm az óvodavezető asszonyt. A Humán Bizottság 

véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 
 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni valód van Márti? 

 

Porogi Lajosné Óvodavezető: Köszönöm, nincs. Ha kérdés van, szívesen válaszolok.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés van az anyaggal kapcsolatban? 
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Béni Norbert képviselő: Tudomásom szerint három állás lesz üres. Hogy állunk ezekkel a 

hirdetésekkel? Van rá jelentkező? Fel van-e adva hirdetés? 

 

Porogi Lajosné Óvodavezető: Igen, természetesen. Három pedagógus álláshirdetésünk van 

jelenleg a közigálláson, illetve ismerettségi körökben is terjesztjük. Sajnos jelenleg jelentkező 

nincsen. Két nyugdíjas kolléga jelezte, hogy szívesen belép, ha megbízási szerződéssel tudom 

foglalkoztatni. Nyilván a fő cél, hogy fiatalt tudjak felvenni. Várom a diplomamentőt. 

Megkaphatják a diplomát azok is, akik nem rendelkeznek nyelvvizsgával. Remélhetőleg találok 

kollégát, pályakezdőt, aki tud jönni. 

 

Béni Norbert képviselő: Pályakezdőket is várnak? 

 

Porogi Lajosné Óvodavezető: Természetesen, bárkit.  

 

Béni Norbert képviselő: Olvastam az egyik hirdetést és kicsit furán volt megfogalmazva.  

 

Porogi Lajosné Óvodavezető: Igen, bent maradt egy régebbi, amikor még lehetett válogatni a 

pedagógusok között, illetve állásinterjúkat lehetett tartani. Ez nem egészen így van. Örülünk, 

hogyha olyan jelentkezik, aki elkötelezett a gyerekek és a pálya iránt, és ha pályakezdő, akkor 

is szeretettel várjuk.  

 

Béni Norbert képviselő: Esetleg ezeket az álláshirdetéseket eljuttatták egyetemekre? 

 

Porogi Lajosné Óvodavezető: Nem. Próbálkoztunk régebben ilyennel, de nem volt foganatja. 

Akik nálunk voltak gyakorlaton, őket szerettük volna megnyerni, de sajnos nem sikerült.  

 

Béni Norbert képviselő: Köszönöm.  

 

Horváth Éva polgármester: További kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

268/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Panelkuckó Napközi Otthonos Óvoda beszámolóját a 2020/2021. nevelési 

évről elfogadja. 

 

 

3.) A Panelkuckó Napközi Otthonos Óvoda státuszbővítés (száma: 6/2021.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 4.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  
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Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot azzal a módosítással, hogy a dajka augusztus 1-től, a pedagógiai 

asszisztens pedig augusztus 23-tól legyen alkalmazva. 

 

Horváth Éva polgármester: Az összeg marad?  

 

Nagy Zsolt képviselő: Igen.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki a Pénzügyi Bizottság által javasolt módosítással a határozati 

javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

269/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Panelkuckó Napközi Otthonos Óvoda engedélyezett státuszainak számát  

a) 2021. augusztus 1-től 1 fő dajka-takarító, 

b) 2021. augusztus 23-tól 1 fő pedagógiai asszisztens  

foglalkoztatása miatt 2 fővel megemeli.  

 

Ezzel egyidejűleg az intézmény költségvetését az alábbiak szerint 

módosítja: 

 

Személyi juttatás: +1.684 ezer Ft 

Járulék:   +   260 ezer Ft  

Dologi:   +     30 ezer Ft 

 

Általános tartalék:  - 1.975 ezer Ft 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a döntésről az intézményvezetőt 

tájékoztassa, valamint arra, hogy költségvetési rendelet módosításakor a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Határidő tájékoztatásra: 2021. július 1.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

4.) Óvodai létszám a nyári időszakban (száma: 19/2021.) 

Indítványozók: Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

(eredetileg 10.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  
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Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: A jegyző asszony által módosított határozati javaslatot.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Összefoglalva ismerteti a jegyzői törvényességi 

észrevételben leírtakat.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Elmondja az indítványban foglaltakat. Amikor elkezdődik a 

feltárás, az az oldal vélhetően költözik át és már csak kettő csoportszobában lesznek a nyári 

gyerekek. Nagyon sűrűn vannak, nagyon meleg van.  

 

Béni Norbert képviselő: Lenne egy kérdésem, mert említették, hogy előfordulhat, hogy kettő 

csoportszoba lesz csak használható. Jegyző asszony mondta, hogy 30 fő. Képviselő asszony 

meg 30-35-be ment bele. Mi a terv, hogyha kettő csoportszoba esetén a 60 fő fölé mennek? 

 

Porogi Lajosné Óvodavezető: Nyilván meg kell oldanom. Az óvodával szembenállva a jobb 

oldali részt érinti a feltárás. Abban bízom, hogy csak az udvarrész lesz érintett és az épületben 

nem kell bontani, akkor a csoportszobák használhatóak. Ha bontani kell, akkor a baloldalon 

lévő csoportszobákat tudom használni. A gyerekek száma változó. A délutáni ottalvásnál 

erőteljesebben lecsökken, nem alszik 30 gyerek a csoportszobában.  

 

Béni Norbert képviselő: Ha jól értem, akkor kényszerűségből lehet, hogy 30 fő fölé kell 

menni? 

 

Porogi Lajosné Óvodavezető: Akkor kellene, de bízom a szülők megértésében. 

 

Horváth Éva polgármester: További kérdés? Nem volt.  

Aki a jegyző asszony által megfogalmazott határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

270/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

Panelkuckó Napköziotthonos Óvodába járó gyermekek szüleit, 

gondviselőit, hogy az óvodában már a nyári zárvatartás előtt megkezdődő 

felújítási munkákra és az abból eredően szükséges csoportösszevonásokra 

tekintettel – figyelemmel a COVID-19 fertőzésveszély emiatti 

megnövekedésére is – az ez évi nyári időszakban csak akkor vegyék 

igénybe a  gyermekek az óvodai elhelyezést, ha munkaviszonyban vagy 

egyéb jogviszonyban ténylegesen munkát végeznek és a gyermek 

felügyeletéről más módon nem képesek gondoskodni. 

 

A Képviselő-testület a fentiek miatt otthon maradó gyermekek részére - 

igény esetén - egyszeri meleg ételt (ebéd) biztosít úgy, hogy azt az 

óvodából saját éthordóban lehet elvinni. 
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Felkéri az óvodavezetőt, hogy az étkezési igényeket írásban mérje fel, és 

biztosítsa annak éthordóban történő elszállításának lehetőségét. 

 

Határidő a) pont: a határozat közzétételére: 2021. június 28. 

                b) pont: a szülők tájékoztatására: 2021. június 30.  

Felelős    a) pontra: Horváth Éva polgármester 

                b) pontra: Porogi Lajosné intézményvezető 

 

 

5.) Rendelet a Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendeletének módosításáról (száma: 2/2021.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 2.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet módosítást. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, javaslat van? 

 

Béni Norbert képviselő: Szavazhatunk-e darabonként, paragrafusonként? 

 

Horváth Éva polgármester: Kérem a módosító indítványt. Nem hangzott el bizottsági 

üléseken javaslat.  

 

Béni Norbert képviselő: 1. §-ban az 5/A. § (2) bekezdésében az online konferencia 

megtartásával konzultálhat helyett konzultál. A feltételes mód mindenre lehetőséget ad.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem lehet kötelezően előírni. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ennek az a lényege, hogy a veszélyhelyzetre van kitalálva. 

A veszélyhelyzetet felsőbb szintű jogszabály szabályozza, amivel ellentétes nem lehet a 

rendeletünk. Felsőbb szintű jogszabály egyértelműen kimondja, hogy a testület hatáskörét a 

polgármester gyakorolja. Ha a polgármester asszony az eltelt 1,5-2 év alatt nem küldött volna 

ki egyetlenegy anyagot sem az is teljesen törvényes lett volna. A Képviselő-testület nem írhatja 

elő a polgármesternek, de márpedig neked ilyen konzultációt kell tartani.  

Ez a lehetőség megadása. Minden alkalommal kérhetitek polgármester asszonytól, ő mérlegelni 

fogja a kéréseteket annak fényében, hogy mennyire sürgős a döntés. Ha nem hagyjátok így bent 

lehetőségként sem... (polgármester asszony közbeszól). 

 

Horváth Éva polgármester: Akkor is kezdeményezhetném. 
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Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez az egyik, vagy pedig szólni sem szólhattok az ellen, hogy 

nem kezdeményez ilyet, hanem e-mailben megkapjátok az anyagokat.  

 

Béni Norbert képviselő: A lehetőség eddig is megvolt rá, lényegében most papírra vetjük.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A lehetőség megvolt rá, de ti is pontosan tudjátok, hogy a 

polgármester asszony nem egy számítógép használó ember. Most az SZMSZ-ben bent van ez 

a lehetőség, ha akar vele élni, mert akkora nyomás van rajta, akkor fog vele élni. Miért ne 

élhetne? 

 

Béni Norbert képviselő: Eddig is élhetett volna. Annyian jeleztük ezt az online dolgot.  

 

Horváth Éva polgármester: Ettől nem mentünk volna előbbre.  

 

Béni Norbert képviselő: Lépjünk tovább.  

 

Horváth Éva polgármester: Neked kényelmesebb lett volna valószínűleg, minthogy elolvasni 

az anyagot, amit kiküldök és e-mailben válaszolni rá időben.  

 

Béni Norbert képviselő: Nem, ott interaktív kommunikáció lett volna és kaptunk volna 

visszajelzést.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezen ne vitatkozzunk.  

 

Béni Norbert képviselő: A módosítás 3. §-a, ami a 26. §-sal foglalkozik, melyben a sürgősségi 

indítványok lehetőségét taglaljuk. Itt mindenféle gazdasági és önkormányzati sérelem fel van 

sorolva. Még egy lehetőség eszünkbe jutott. Amikor okafogyottá válna a dolog, a soron 

következő rendes testületi ülésig. Nincs se gazdasági, se sérelem, de amíg a soron következő 

ülés jönne...  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Hogy addig okafogyottá válik. Értem.  

 

Béni Norbert képviselő: Ilyet szeretnénk ide beletenni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ha rám bízzátok a megfogalmazását, akkor befogadom.  

 

Béni Norbert képviselő: Így írtuk, hogy illetve a soron következő ülésig okafogyottá válna. 

Ennek van egy előzménye. Sürgősségi ügynek minősül minden olyan ügy, amelynek későbbi 

megtárgyalása önkormányzati érdeksérelemmel járna, továbbá azok az ügyek, amelyekben a 

mielőbbi döntés súlyos kárral fenyegető helyzet megelőzése, elhárítása vagy káros 

következményeinek enyhítése miatt szükséges. Ezt egészítettük ki, hogy illetve a soron 

következő testületi ülésig okafogyottá válna.  

 

Horváth Éva polgármester: Vagy késedelembe esne. Ezt jobban tudom érzékelni. Akkor már 

késedelembe esne annak az eldöntése. 

 

Béni Norbert képviselő: Az is jó.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel a kiegészítéssel egyetért, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a rendelet-tervezet 3. § 

kiegészítését.  

 

Horváth Éva polgármester: Más javaslat? 

 

Béni Norbert képviselő: A 6. §-t, ami az új 39/A. §-t szabályozza, törölni szeretnénk. Ez azzal 

foglalkozik, hogyha mi bármi anyagot kérünk a jegyzőtől, a jegyző engedélyt kér a 

polgármester asszonytól, aki megadja az engedélyt a jegyzőnek és a jegyző kiadja az anyagot 

nekünk, amivel dolgozunk. Egyszerűen nem értjük, hogy miért kell olyan anyaghoz engedély, 

amit a jegyzőnek elvileg ki kellene adnia így is, úgy is.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ha nincs törvényességi akadálya.  

 

Béni Norbert képviselő: Ha van, akkor a jegyző asszony úgy is jelzi nekünk, hogy ezt így 

nem. Ez eddig is így volt.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezt ti kértétek annak idején.  

 

Béni Norbert képviselő: Nem, ezt nem mi kértük. A folytatásban van a 20+10 nap, ami egy az 

egyben lefedi az egész igazgatási szünetet. Akkor semmivel ne is zavarjuk a hivatalt.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért a 6. § törlésével, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 2 nem szavazattal elfogadta a rendelet módosítás 6. §-ának 

törlését.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ezekkel a számokkal volt valami varia tavaly.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Tavaly, amikor kikértük az Ösküi ügyekkel kapcsolatos 

aktákat, hármunk közül ketten pedagógusok vagyunk, nyáron van több időnk. Akkor 

megcsúszott a történet, az irattár nagyon-nagyon alján volt, és igazgatási szünet volt, mentek a 

hetek. Utána volt ez, hogy gyorsítsuk fel. Nem mi kértük ezeket. Erre jött az, hogy igazgatási 

szünet lelassul az ügyintézés. Akkor ezen sokat vitatkoztunk. Nem szerettünk volna ilyen 

hosszú időtartamot. Ezt nem mi szavaztuk meg.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az igazgatási szünetest ti szavaztátok meg, mert mi 

hosszabbra hagytuk. Mi azért gondoltuk, hogy szabályozzuk, mert probléma volt abból, hogy 

jön egy e-mail este, hogy milyen anyagot kértek x időn belül. Valamikor teljesíthető, valamikor 

nem. Valóban ezt a kiegészítést mi írtuk be, hogy valami keretek közé szorítsuk.  

 

Horváth Éva polgármester: Kaptam az arcomra hideget, meleget az Ösküi szőlőheggyel 

kapcsolatban, hogy milyen hosszú időbe tellett összeszedni. Azt, amit összeszedtem, az nem az 

az iratanyag, ami ott van, hanem az a rengeteg irat, amit én felcímkéztem az összes 

jegyzőkönyvben, előterjesztésben, az azóta is ott van a polcon. Ugyan bejöttek a tisztelt 

képviselők megnézni, de egy szem reagálást nem kaptam még rá. Abban van a lényeg, nem 

pedig abban az anyagban, ami ott van az iratanyagban. Ugyanezt elmondhatnám a 

konszolidációs elszámolásra, mert arra kért anyagot képviselő úr, össze van készítve és a mai 

napig nem jött be megnézni. Jeleztem neki. Ezen ne vitatkozzunk.  
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Béni Norbert képviselő: Polgármester asszony e-mailben megkaptam a fűtéskorszerűsítéssel 

kapcsolatos anyagot. 

 

Horváth Éva polgármester: Te az egészet kérted.  

 

Béni Norbert képviselő: Benne volt minden, amit kerestem és voltam is bent és beszéltem 

önnel a fűtéssel kapcsolatban.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem azt kérted. Menjünk tovább.  

További módosító javaslat? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem itt akartam elmondani, de ez a fajta módosítás és a következő 2-3 

indítvány ellentmondásban van. Gondolok itt a dolgozói státuszok csökkentésére és a bent 

maradt szabadságokra. Azt kéritek, hogy dolgozói státusz csökkentés legyen a hivatalban, 

ugyanakkor kifogásoljátok a bent maradt szabadságokat, meg még akkor az adatszolgáltatásra 

rögtön kértek valamit. Ezt a hármat nem tudom elfogadni.  

 

Horváth Éva polgármester: További módosító javaslat? 

 

Béni Norbert képviselő: Muszáj lesz reagálnom. Soha nem kértünk időre anyagot. Kértünk 

anyagot, ha sokára jött meg, akkor esetleg még egy e-mailt küldtünk.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki az elfogadott módosítással a rendelet-tervezetet elfogadja, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

7/2021.(VI.28.) RENDELETE: 

 

a Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(a rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

 

6.) Beszámoló a Pétfürdői Polgármesteri Hivatal 2020. évi tevékenységéről  

(száma: 38/2021.)  

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 5.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  
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Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az anyaggal kapcsolatban van-e? 

 

Dombi Norbert képviselő: Nem kérdésem van, de szeretnék elmondani valamit, amit a Humán 

Bizottság ülésén is elmondtam. Szeretném megköszönni a polgármester asszonynak és a 

Hivatal valamennyi dolgozójának azt az emberfeletti munkát – még ha hibáztak is itt-ott – amit 

végeztek a vírus idején. Egy másodpercig nem gondolom és nem is gondoltam azt, hogy a 

képviselők nélkül ne lehetne a települést elvezetni, de azt is tudom, hogy az egyes bizottságok 

és a képviselők egyébként, amikor normál üzemmódban működik az önkormányzás, elég jó 

dolgot tudnak az asztalra tenni és nagyon sok feladatot el tudnak végezni. Ez most kiesett, és 

ezt a plusz feladatot, amit le tudtak venni a hivatal nyakáról, azt most nem tudtuk levenni és ezt 

a feladatot így is el tudták végezni. Szeretném még egyszer megemelni a kalapomat a hivatal 

valamennyi dolgozója és a polgármester asszony előtt. Köszönjük szépen. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Mi köszönjük szépen.  

 

Horváth Éva polgármester: Köszönjük szépen. További kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

271/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdői 

Polgármesteri Hivatal 2020. évi tevékenységéről szóló beszámolót 

elfogadja. 

 

 

7.) Polgármesteri Hivatal HMKE telepítés (száma: 39/2021.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 6.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

272/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

jegyzőt, hogy a Polgármesteri Hivatal és Gondozási Központ energetikai 

korszerűsítése keretében megvalósuló HMKE méretű fotovoltaikus 

kiserőmű kivitelezési munkáira kössön szerződést a GÁTIBA SOLAR 

Kft-vel (1119 Budapest, Etele utca 59-61.). 

 

A kivitelezés költsége: bruttó 13.930.262,- Ft. 

 

Határidő a szerződéskötésre: 2021. július 15. 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

8.) A Képviselő-testület 2021. évi őszi-téli ülésszakának munkaterve (száma: 1/2021.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 7.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az anyaggal kapcsolatban van-e? 

 

Béni Norbert képviselő: Ez a szeptember 2-i ülés miért nem augusztus 26-án van? 

 

Horváth Éva polgármester: Azért, mert előtte lévő héten van augusztus 20-a és fejeződik be 

az igazgatási szünet, amikor az előkészítésben nagy akadályba ütközünk, mert technikailag nem 

tudjuk megoldani az anyagok kiküldését. Tulajdonképpen ez a szeptember 2. az augusztus 

utolsó hete.  

Megkérem a tisztelt képviselőket, hogy majd adják le, hogy mikor nem érhetők el a nyár 

folyamán, mert nem fogjuk megúszni rendkívüli ülés nélkül.  

További kérdés? Nem volt. Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

273/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szervezeti 

és Működési Szabályzatról szóló 10/2015.(IV.30.) önkormányzati 

rendelete 9. § (1) bekezdése alapján a  

 

Képviselő-testület 2021. évi őszi-téli ülésszakának munkatervét 

 

a melléklet szerint elfogadja.  

 

Felkéri a tisztségviselőket, hogy a munkatervben foglaltak végrehajtását 

kísérjék figyelemmel.   

 

Határidő: végrehajtás: folyamatos 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

              Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

9.) Magyar Állam ingatlan felajánlása (száma: 9/2021.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 8.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Tájékoztatja a lakosságot az előterjesztés tartalmáról. Kérdés? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Mivel a Huntsman melletti terület ipari terület, nem kell-e 

rekultivációra költenünk? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem.  

Aki az előterjesztett 1. számú határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

274/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Magyar Falu Program támogatási rendszere keretében 

elfogadja a Magyar Állam tulajdonát képező, Pétfürdő 2385/5/A/14 hrsz-

ú, 77 m2 területű, természetben Pétfürdő, Hősök tere 2. szám alatt 

található, hőközpont funkciójú, ingatlan ingyenes átadását. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert az ingatlan átadási 

szerződés aláírására. 

 

Határidő: a határozat megküldésére: 2021. július 10. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett 2. számú határozati javaslatot elfogadja, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

275/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Magyar Falu Program támogatási rendszere keretében 

elfogadja a Magyar Állam tulajdonát képező, Pétfürdő 2387/3 hrsz-ú, 378 

m2 területű, kivett ipartelep művelési ágú ingatlan ingyenes átadását. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert az ingatlan átadási 

szerződés aláírására. 

 

Határidő: a határozat megküldésére: 2021. július 10. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

10.) Pályázatok - Településfásítási Program (száma: 10/2021.) 

Indítványozók: Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

(eredetileg 9.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 
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Horváth Éva polgármester: Tárgyaltam a Pétkommosokkal. Javasoltak még egy területet a 

temetőn kívül. Az iskola és a gesztenyesor kiépített gyalogjárda melletti területet javasolták, 

hogy esetleg azt is vegyük bele a határozatba. Ha találnak a listában – ami a pályázat melléklete 

– olyan fát, ami azon a területen megmarad, fel tudjuk oda használni. Ennyivel módosítanám a 

határozati javaslatot. Kérdés? Nem volt.  

Aki a módosított határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

276/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

felhatalmazza a polgármestert, hogy az Önkormányzat nevében nyújtson 

be igénylést a „Településfásítási program 2021” pályázat keretében az őszi 

ültetési szezonra, egyben a szükséges nyilatkozatokat csatolja a 

pályázathoz.  

 

Javasolt telepítési helyek: 

 a) Pétfürdő Köztemető, 1806 hrsz, 

 b) Általános Iskola (Hősök tere 1.) és a Gesztenyesor közötti terület, 2374 

hrsz. 
 

Határidő igénylésre: 2021. július 6.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

11.) Nyári Napközis tábor – Balatoni vitorlázási lehetőség (száma: 32/2021.) 

Indítványozók: Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság nem szavazott róla, megvárta a 

testületi ülést, hogy több információval rendelkezzen. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztáztuk az erőviszonyokat. Vállalkozóval tárgyaltam. Egy az 

egyben az van, ami le van írva. Kettő órás programban gyerekeknek ad lehetőséget, hogy 

belekóstoljanak a vitorlázás világába. Nem a 80 fős napközis tábor fog vitorlázni, hanem a 

strandolos csapatból egy kis csapatot átvisz a vállalkozó.  

Ennek lesz egy főpróbája szombaton a nyolcadikos gyerekekkel, hogy valójában hogy működik 

ez. A kapitány a személyzetet, a napközis tábor pedig a pedagógust biztosítja. Természetesen 

szülői hozzájárulás kell majd.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ismerteti az indítványban foglaltakat.  
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Nem egy csapat megy a hajóra, hanem több csapat. 8 fő és egy pedagógus. Nagyon-nagyon 

fontos, hogy a szülő egedélyezze. A felelősség a szülőé, hogy engedi a gyereket vitorlázni, a 

felelősség a pedagógusé, aki felül a gyerekekkel a vitorlásra, a felelősség a szerződéskötőé és a 

legnagyobb felelősség a kapitányé, aki a gyerekeket és a felnőtteket viszi a vízre.  

Úgy gondolom, hogy nem veszélyes dolog. A vitorlás 31 lábas, durván 10 méteres, ami fel van 

szerelve biztonsági felszereléssel, a gyerekek csak mentőmellényben léphetnek fel a fedélzetre. 

Olyan pedagógus kollégát fogok felkérni, aki megbízható. A gyerekeknek hatalmas nagy 

élmény lesz.  

 

Horváth Éva polgármester: A vállalkozóval tárgyaltam a szerződésről és megállapodtunk 

abban, hogyha rossz idő lesz, akkor ez elmarad. Ezért a határozati javaslatot átfogalmaztam.  
Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja a Nyári Napközis 

Tábor programjának kibővítését balatoni vitorlázással. Felkéri a Polgármestert, hogy vegye fel 

a kapcsolatot a vállalkozóval, egyúttal felhatalmazza, hogy az ajánlata alapján szerződést 

kössön a Napközis Tábor idején a vitorlázásra. A költségek biztosítása érdekében az iskola 

dologi kiadásainak előirányzatát 150 ezer forinttal megemeli az általános tartalék terhére.  A 

Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy e döntésre a költségvetés soron következő 

módosításakor legyen figyelemmel. 

Aki ezzel a határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

277/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja a 

Nyári Napközis Tábor programjának kibővítését balatoni vitorlázással.  

 

Felkéri a Polgármestert, hogy vegye fel a kapcsolatot a vállalkozóval, 

egyúttal felhatalmazza, hogy az ajánlata alapján szerződést kössön a 

Napközis Tábor idején a vitorlázásra.  

 

A vitorlázás költségeire az iskola dologi kiadásainak előirányzatát 150 

ezer forinttal megemeli az általános tartalék terhére.   

 

A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy e döntésre a 

költségvetés soron következő módosításakor legyen figyelemmel. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Horváth Éva – polgármester 

 

 

17.06 órakor szünet.  

17.20 órakor folytatódik a nyilvános testületi ülés. A képviselők létszáma 6 fő, a Képviselő-

testület továbbra is határozatképes. 
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12.) Díszpolgári cím alapítása – első olvasat (száma: 11/2021.) 

Indítványozók: Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság elfogadta a javaslatot, hogy a 

„Pétfürdőért díj”-ról szóló rendelet kerüljön átdolgozásra. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság elfogadta a Humán 

Bizottság által is befogadott javaslatot, miszerint a „Pétfürdőért díj”-ról szóló rendelet kerüljön 

átdolgozásra. 

 

Horváth Éva polgármester: Jegyző asszony? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Szóban elmondtam az aggályaimat a bizottsági üléseken és 

egy javított határozati javaslatot tettem az anyag mellé. Miután a bizottsági üléseken az a 

javaslat született, hogy a „Pétfürdőért díj”-ról szóló rendelet kerüljön átdolgozásra, ahhoz 

várnám a javaslatokat.  

 

Béni Norbert képviselő: Ami elhangzott, hogy jövő évben, a 25 éves évfordulónkon a 

”Pétfürdőért díj” ne egy embernek legyen kiadva.  

 

Molnár Gyula László képviselő: De csak abban az egy évben. 

 

Horváth Éva polgármester: Jegyző asszony befogadta és készíteni fog egy 

rendeletmódosítást, vagy esetleg egy új rendeletet. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Mivel a Jat. szerint lehet módosítani a bevezető részét a 

rendeletnek, nem feltétlenül kell csak emiatt új rendeletet alkotni. Ha egyéb módosítás nincs a 

„Pétfürdőért díj”-ról szóló rendelethez, akkor nem kell új rendelet.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Lenne még két módosító javaslatunk. Szeretnénk hogyha 

azoknak az embereknek, akik eddig megkapták a „Pétfürdőért díjat”, legyen egy emlékfal 

szerűség. Nem csak a nevük jelenne meg, hanem egy arckontúr is. Arra is gondoltunk, hogy ez 

lehetne a Közösségi Házban, ami állandó, büszkeségeink fal szerűség, vagy lehetne szabadtéri 

építmény is. Szerettük volna, hogy kapna egy kitűzőt, hogy büszkén viselhesse, aki kapta. 

Ezüstből készült kitűzőre gondoltunk, amin lenne egy címer és egy felirat. Ezt majd megírom.  

 

Béni Norbert képviselő: Jegyző asszony mondta, hogy nem teljes a lista a díjazottakról. Abból 

kaphatnánk egy teljes listát? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Megnézem. Azt gondolom, hogy hiányzik, de nem néztem 

utána.  

 

Horváth Éva polgármester: Egyébként nem minden évben volt.  

 

Béni Norbert képviselő: Megnéztük, de állítólag egy név hiányzik róla. 

 

Horváth Éva polgármester: Mondjátok meg, hogy ki.  
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Béni Norbert képviselő: Polgármester asszony kapott ilyen díjat? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem.  

 

Béni Norbert képviselő: Akkor nem hiányzik belőle.  

 

Horváth Éva polgármester: Teljes a lista. 

Aki a módosított határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

278/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

jegyzőt, hogy a „Pétfürdőért” kitüntetés alapításáról és adományozásának 

rendjéről szóló 10/2002. (IX.04.) önkormányzati rendelet módosítását 

készítse elő az alábbiak figyelembevételével: 

a) a jubileumi évre tekintettel az adományozható kitűntetések számát 

megnövelni, 

b) emlékfal létesítése a kitűntetettek arckontúrjával, 

c) a kitűntetéssel járjon ezüst kitűző a település címerével és felirattal. 

 

Határidő: soron következő testületi ülés 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

13.) Szociális lakások felmérése (száma: 17/2021.) 

Indítványozók: Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

 

 

Horváth Éva polgármester: Szeretném, ha jegyző asszony elmondaná az észrevételeit.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Azokkal az adatokkal kapcsolatban vannak törvényességi 

észrevételeim, amit ti ebben kértetek. Azok az adatok a szociális bérlakás kapcsán nem 

vizsgálhatók. Tájékoztatom a Képviselő-testületet, hogy az önkormányzati bérlemények száma 

meghaladta a lakástörvényben levő 20 darabot. Ebbe nem csak a lakások számítanak bele, 

hanem az egyéb ingatlanok is, mint garázs, üzlethelyiség. Innentől fogva lakásrendelet 

megalkotására kötelezett a Képviselő-testület, ezt is első olvasatként a szeptemberi ülésre meg 

kell, hogy csináljuk, mert egyébként mulasztásos törvénysértésben vagyunk.  

 

Horváth Éva polgármester: Nekem a táblázatotokkal vannak gondjaim. A lakók száma. Azt 

kellene rögzíteni, hogy kivel kötöttünk szerződést. A bejelentett lakók számát lehet, mert akivel 

szerződést kötöttünk, őt köti. A lakástörvény nekünk kötelezővé teszi, hogy a bérlő lemenő, 

felmenő ági rokonainak kutya kötelességem lakhatási engedélyt adni, ha bejelenti a 

hozzátartozóját. Ők bent lakók lesznek, de nem szerződéskötő. Azt kellene tisztázni, hogy kivel 

kötöttünk szerződést és most hány a bejelentett lakók száma. Az, hogy ott hányan laknak, nem 

fogod tudni ellenőrizni, hanem, hogy ki van hivatalosan bejelentve.  



22 

 

 

Béni Norbert képviselő: Magyarán a hivatalosan bejelentettek száma lehet kevesebb, mint a 

lakók száma.  

 

Horváth Éva polgármester: Pontosan. 

 

Béni Norbert képviselő: Ezt nem tudjuk ellenőrizni sehogy? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem. Amikor mi elkezdtük számolni a cipőket, akkor mi voltunk 

a legrosszabbak, hogy mi jogon számoljuk meg, hogy hány pár férficipő van ott, amikor ott 

csak egy hölgy van bejelentve.  

 

Béni Norbert képviselő: Ez a problémánk. 

 

Horváth Éva polgármester: Tudom, én voltam a rossz akkor, amikor megszűnt a szociális 

segély kérelmeknél az ellenőrzés.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ennek pont az lenne a lényege, hogy mi szociális alapon 

adunk valakinek bérlakást.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem. Van piaci alapú bérlakásunk is.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Mi a szociális lakásokra kértük a táblázatot. A lényeg, hogy 

vannak lakások, mi megállapítjuk egy vagy két személynek, hogy szociálisan rászorulnak és 

nyomott áron adunk bérbe egy lakást. Onnantól, hogy esetleg beköltöznek a gyerekek teljesen 

más lesz a jövedelmi viszony, és mi még mindig nyomott áron adjuk bérbe a lakást. Ez nem 

igazságos azokkal szemben, akik esetleg szociálisan rászorulva pályáznának akár arra a lakásra.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezt azért mondtam, mert lehet, hogy a táblázat, amikor elkészül, 

kicsit ki fog bővülni.  

 

Béni Norbert képviselő: Az nem baj.  

 

Horváth Éva polgármester: Legyen a szerződéskötő és hivatalosan bentlakó.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Azt vettük észre mióta képviselők vagyunk, hogy jelentős 

számú szociális és nem szociális lakásunk van, közben a bevétel annyira minimális… Aki nem 

szorul rá, az fizessen normális árat. Szeretnénk oda eljutni, hogy akár a bérleti díjakból még 

egy lakást vegyünk, mert az igény nagyon nagy a szociális bérlakásokra. Illetve olyan emberek 

kapják meg, akik valóban szociálisa rászorulnak, és bár tudom, hogy a törvény nem engedi, de 

akik igenis péti kötődésűek. Ez sem mindig teljesül.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az összesen, egyéb költségeket a táblázatban mire értettétek? 

 

Béni Norbert képviselő: Felmerült a költségvetés tárgyalásakor, hogy nem biztos, hogy fedezi 

a bérleti díj a lakásokra fordított önkormányzati pénzeket. Karbantartás. Meg a közös költség 

egy részét is az önkormányzat fizeti.   

 

Horváth Éva polgármester: Ezt lakásra nem tudjuk kimutatni. Ez megint egy átlagösszeg lesz, 

amit ki tudunk mutatni, hogy évente a lakásokra mennyit költünk. Mondjuk bojlert kell cserélni. 
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Béni Norbert képviselő: Láttuk a költségvetésben, hogy a bevételi oldalon ott voltak a bérleti 

díjak, a kiadásnál ugyan nem tudtuk szétbontani az összeget, de azt sem mondták a 

pénzügyesek, hogy a kiadás nem haladhatja meg a bevételi részt.  

 

Horváth Éva polgármester: Tény, hogy nem nyerünk ezen. 

 

Béni Norbert képviselő: Nem nyerészkedni akarunk rajta.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nagyon mínuszba se menjünk.  

 

Béni Norbert képviselő: Ha mindenki szociálisan rászorult, akkor itt véget is ért a történet. 

Mérjük fel, hogy mi a helyzet jelenleg.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Aki szociálisan rászorult akár egy forintért is kapjon lakást, 

aki meg nem, az piaci áron.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezzel sem értek egyet.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem kell, de mi így gondoltuk.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ezért kell a rendelet, mert ezeket a szabályokat a rendeletben 

kell lefektetni. Ha már van rendelet, akkor különbséget kell tenni a szociális bérlakás és az 

önkormányzati bérlakás között. A szociális bérlakás igény jogosultjainál egy fajta 

feltételrendszert lehet megállapítani. Az önkormányzati bérlakásnál teljesen másfajta bérleti 

rendszert lehet megállapítani. Ha jól tudom, akkor a Liszt Ferenc utca 14. kivételével határozott 

idejű szerződései vannak a bérlőknek.  

 

Horváth Éva polgármester: És azokat piaci áron adtuk ki. Kell a táblázat.  

Aki a javított határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

279/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

Jegyzőt, hogy 

a) készítsen statisztikát a 17/2021. számú önálló képviselői 

indítványhoz mellékelt táblázat szerint az önkormányzati 

bérlakásokról, 

b) a mulasztásos törvénysértés elkerülése érdekében a lakásrendelet-

tervezetét készítse el 

 

Határidő: soron következő testületi ülés 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda 
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14.) Szolgálati lakások kialakítása (száma: 18/2021.) 

Indítványozók: Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot azzal a módosítással, hogy 

készüljenek el a tervek engedélyeztetéssel együtt, melynek fedezete a beruházási táblában a 

bölcsőde ablak cseréjére beállított 3,5 millió forint előirányzat. Az ablakcsere ne valósuljon 

meg. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a Településfejlesztési Bizottság által módosított határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 

 

Béni Norbert képviselő: Nem volt egy kiegészítés a leválasztásra, hogy külön helyrajzi 

számon legyenek? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Társasházzá kell alakítani. 

 

Béni Norbert képviselő: Merthogy hosszú idő.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Úgy volt, hogy majd a tervező megmondja, hogy hol lehet leválasztani. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem ott a leválasztás. Van bölcsőde funkció és lakás 

funkció. 

 

Horváth Éva polgármester: Vagy úgy kérek ajánlatot, hogy engedélyezési terv és kiviteli terv, 

vagy terv az összes szakági tervvel együtt. A költségeket csak akkor tudjuk kalkulálni, hogyha 

van egy komplett kiviteli tervünk, ami alapján lehet tervezői költségvetést csinálni.  

 

Béni Norbert képviselő: Azért merült fel ez, mert hogy hosszú idő és haladjunk ezzel is. 

Mellétettük a magyar falu programos pályázatot is, hogy talán esetleg újra.  

 

Horváth Éva polgármester: Ahhoz engedély kell és helyrajzi szám. Azzal kezdődik a magyar 

falu, hogy építési engedély pecséttel. Ahhoz az engedélyhez pedig önálló helyrajzi szám kell.  

 

Béni Norbert képviselő: Egyről beszélünk.  

 

Horváth Éva polgármester: Ott tartunk, hogy kérek tervezői árajánlatot. Emiatt lesz 

rendkívüli ülés valószínűleg augusztus folyamán.  
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Dombi Norbert képviselő: Alapvetően egyetértek az indítványban megfogalmazott 

észrevétellel, felismerve a helyzetet, hogy erre szükség van, nagyon jó és támogatom is. A kínált 

megoldással nem vagyok biztos, hogy megfelelő. A bölcsőde jó lenne, ha megmaradhatna teljes 

mértékben bölcsődének. Ha bármilyen módosítás van, akkor azt gondolom, hogy bölcsődei 

férőszámot kellene emelni, és az irodai részt, amit használnak, az lehetne inkább bölcsődei 

csoportszoba, és az összes adminisztrációs dolgozói, hivatali dolgot fent intéznek, arra legyen 

átalakítva. Az, hogy egy család odaköltözne, ahol zsibongás van, nyüzsgés van, nekem nem 

összeférhető. Ugyanúgy, amikor beszéltünk az orvosi lakásról, hogy a lakótelepre csalni egy 

negyedik emeleti lakásba egy háziorvost. A javaslatot támogatom és egyetértek vele, de a bölcsi 

tetejére nem javasolom a lakást.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez az épület úgy terveződött annak idején, hogy két funkció van 

benne, és csak az egyik valósult meg. Teljesen külön bejárata van a tetőtérnek.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem vitatkozunk, ez a véleményem.  

 

Béni Norbert képviselő: Kicsit válaszolva Dombi Norbertnek, a bölcsőde alulra csoportszobát 

szeretnénk, ott szét kell verni. Mi lepődtünk meg, hogy milyen labirintus van odalent. Úgy 

fogalmaztuk meg, hogy pedagógusi szolgálati lakás, és amikor bölcsőde van, akkor a 

pedagógus elvileg dolgozik, és mikor nagyjából végetér az ő munkája, nem mondom, hogy 

teljesen kerülik egymást, de utána menne haza. Egyébként amikor meghallottam a számokat, 

hogy 40-50 millióra saccolják ezt az átalakítást, három panel felújítva kijön belőle. A pályázati 

lehetőség miatt szeretnénk, hogy ez elkészüljön. Egyelőre stop, amíg nem látjuk az összegeket.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Teljesen igaz, amit mondtál Norbi és ez felmerült a Pénzügyi 

Bizottság ülésén is. Olyan jól van kialakítva, hogy külön lépcsőháza, bejárati része van. Amit 

Béni Norbert képviselő úr mondott, kint voltunk és lent nem tudsz kialakítani. Viszont a 40-50 

milliós árat csak pályázatból vállalnánk be. Ha nincsenek készen a tervek, akkor arra 

esélytelenek vagyunk. Ha nem lesz pályázat, akkor kénytelenek leszünk venni panellakást. A 

piac úgy változott, hogy például Berhidán is az óvonéniknek lakást tudnak biztosítani. Nem 

vagyunk versenyképesek a piacon. Nekünk is felmerült ez a probléma.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem tudom hány éve már, amikor a doktornéni nyugdíjba 

készülődött, akkor javasoltam 2 ház megvásárlását, átalakítását. Addig ment a maszatolás – ezt 

most nektek mondom – amíg mások megvették előlünk a házakat, gyönyörűen felújították, 

abban élnek, tökéletes gyermekorvosi lakás lett volna. Ugyanígy az egyik alkalmas lett volna 

pedagógusi lakásnak, a másik orvosinak. Nem érte el az ingerküszöbét itt a testület 

többségének. 

 

Horváth Éva polgármester: Ez, hogy alakítsunk ki lakásokat a bölcsőde tetőterében, nem 

újdonság. Ez is 2-3 évente felmerül, akkor sem fogadta el a Képviselő-testület. 

Aki elfogadja a Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság javaslatát, a tervezést 

kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

280/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Bölcsőde tetőtéri ablakcsere beruházást nem indítja el. 

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a Bölcsőde tetőterében 

szolgálati lakás/ok kivitelezési és engedélyezési terveit készíttesse el, 

melynek fedezete a 2021. költségvetésben a bölcsőde tetőtériablak 

cseréjére előirányzott 3.500 ezer forint. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a határozatban foglaltakra a 2021. évi 

költségvetés soron következő módosításakor legyen figyelemmel. 

 

Határidő: tervek elkészítésére és a költségvetés módosítására: 2021. 

szeptember 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
 

 

15.) Hulladékhelyzet – lakótelepi kukák (száma: 25/2021.) 

Indítványozók: Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogdásra javasolja a jegyző asszony által készített határozati javaslatot. 

Ismerteti az indítványban foglaltakat.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki a jegyző asszony által javasolt határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

281/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

jegyzőt, hogy készítse el a települési szilárd hulladék kezelésével 

kapcsolatos közszolgáltatásról szóló 6/2016. (III.30.) önkormányzati 

rendelet felülvizsgálatát. 

 

A felülvizsgálat során - a jogszabályi előírásokon túl - legyen figyelemmel 

a 25/2021. számú képviselői önálló indítványban megfogalmazott 

szempontokra. 

 

Határidő: 2021. szeptemberi testületi ülés 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 
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Dombi Norbert képviselő: Azt szerettem volna még elmondani, hogy talán ezt az egész 

hulladékkezelést érdemes lenne komplexen átgondolni, mert elég sok lakossági panasz is van. 

Magam is tapasztalom a saját kukámmal kapcsolatban. Mi úgy gyűjtjük a szemetet, hogy a 

lakásban lévő kukában zacskó van, amikor mondjuk van egy szülinap, akkor kicsit 

megtömködi. Kivisszük kedden, éppen, hogy belefér, de valamikor leveszik a fenti zacskót, 

mert az a kukába nem fér bele és ott hagyják, vagy visszateszik a kukába, nem viszik el. A 

megtömködés során, ha az alsó beleragad, akkor azt is benne hagyják, és nem egyszer 

előfordult, hogy félig van a kuka, miután ki van ürítve. Egyik alkalommal utána mentem a 

szemeteseknek és mondtam, hogy ez így nem frankó, hogy bent marad a szemét. Valahol 

megértem, mert azt mondta, hogy nekik nem az a dolguk, hogy kotorásszanak a kukában. Nincs 

bent a munkaköri leírásukban. Ilyen soha nem volt a korábbi években, amíg nem ez a szolgáltató 

volt. Simán kiszedték a szemetet a kukából. Ez mindenkinek kellemetlen.  

Nem csak a lakossági hulladékgyűjtésre, kezelésre kellene valamiféle kampányt kitalálni helyi 

szinten, a szelektív hulladékgyűjtéssel kapcsolatban, hanem a szolgáltatóval kapcsolatosan, 

vagy kellene egy szájkaratét vívni, vagy változtatni egy másik szolgáltatóra, mert ez nem oké.  

 

Horváth Éva polgármester: Tavasz folyamán az országgyűlési képviselő segítségét kértem, 

amikor a szelektív pandémia helyzet jött. Ennek köszönhető, hogy történt intézkedés. 

Borzasztóan elégedetlen vagyok a veszprémiek tevékenységével, főleg mióta az előző igazgató 

úr elkerült. Meg is látogattak a társulástól és a hulladékszolgáltatótól. Nyilvánosság előtt 

elmondom, hogy amikor szóvá tettem a szelektív problémát, akkor a mostani szolgáltató 

főnöktől azt hallottam, hogy vegyük tudomásul, hogy Pétfürdő szelektív hulladéka piszkos. 

Mondom mitől piszkos? Összeöntik az italos konténer és a műanyagos konténer szemetét? 

Miért nem adnak italos konténert? Italos konténert a közüzemtől bérlünk. Mert olyan nekik 

nincsen. És tessék megmondani nekem, hogy Veszprémben a sörös dobozokat hol gyűjti a 

polgár? A kommunális hulladékba. Mondom, ez a szelektív hulladékgyűjtés, hogy rábeszéljük 

az embereket, hogy a sörös dobozokat a kommunális hulladékba tegye bele, ahelyett, hogy 

külön gyűjtenénk, és külön elszállítanánk?  

Nem vagyok megelégedve vele. El kezdtem puhatolózni, de egyelőre nem sok esélyünk van. 

Megkérdeztem azokat, akikkel együtt tudtunk dolgozni hosszú éveken keresztül, akiket tőlünk 

elcsatoltak, mit lehetne tenni, hogy lehetne váltani? 2002 óta van kötöttség és kemény pénzek 

vannak benne. Azt mondja nem sok esélyt lát rá, mert ez központilag van meghatározva. Ezzel 

még futunk kört. Nem akarom sürgetni. A jövő tavaszt meg kell várni, mert utána változik sok 

minden. Akitől idáig segítséget kaptam ezügyben, nem tudom, hogy jövőre kitől kapok 

segítséget. Nagy probléma van.  

Amikor megszüntették a családi házas övezetben a szelektívszigetet. Egyrészt nem kaptunk 

hetet, csak hatot. Hatnak volt helye, mert az összes többit megcsináltuk a Közüzemmel. Oda 

szállították ki a saját kukájukat. Nem hajlandók elszállítani ingyen a szelektívből, ami nem az 

ő kukájuk. Holott az egész ideológiája az volt ennek a rendszernek, hogy a lakó fizet valamilyen 

díjat, de a szelektívet ingyen elszállítja a szolgáltató. Ez megvalósul a kertes övezetben, a 

társulás szelektív szigetén, de azokon a szigeteken, ahol mi béreljük a Közüzemtől a szelektív 

kukákat, havi 2 milliót akartak nekem ajánlani. Na mondom ezt felejtsék el. Majd jövőre 

visszatérünk rá, mert idén semmiféle szolgáltatási díjat állami vagy önkormányzati cég nem 

emelhet. Ha idáig nem kértek érte pénzt, akkor most sem kérhetnek. Különben is a lakótelepi 

lakos miért nem kapja ingyen a szelektív elszállítást?! Óriási gondok vannak.   

 

Nagy Zsolt képviselő: Borzasztó nehéz megemésztenünk, hogy ami rendszer már jól 

működött, most visszalépünk a szigetek számával, a szolgáltatás minőségével, a hozzáállással. 
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A korábbi szolgáltatót lehet szidni, de hogy nem volt ennyi probléma, és sokkal rugalmasabb 

volt, az biztos.  

 

Horváth Éva polgármester: Még egy dolgot elfelejtettem. Kiraktuk az olajos gyűjtőket. 

Kaptam egy felszólítást, hogy vigyük el ezeket a szigetről, mert ezeket ők üzemeltetik. Nem ők 

építették a szigeteket.   

 

Nagy Zsolt képviselő: Arra vonatkozóan, amit a Norbi említett, hogyha nem tudja lecsukni a 

kukát, mert sok. Most azt lehet csinálni, hogy a feliratozott kukazsákot megvásárolni. Ők úgy 

tartják nyilván, hogy a túlcsordult szemét. A hulladékot abba bele lehet tenni. Ezt a zsákot 

teleteszed és a kuka mellé teszed, akkor el kell vinnie. Ez pénzbe kerül, de pillanatnyilag más 

megoldást nem tudsz.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ezt köszönöm. Valószínű az én hibám, hogy ezzel nem vagyok 

teljesen tisztába, hogy zacskóval el lehet vitetni, ha én nem, akkor még hányan nem. Lehetne 

valamiféle módon kifelé nyomni a polgároknak. Az orvosi rendelőnek a parkolójában is 

van/volt ilyen szelektív hulladéksziget. Találkoztam ott egy asszonnyal, aki fel volt háborodva, 

hogy úgy hallotta, hogy el fogják ezt innen vinni, mert ő ide hordja és milyen jó, hogy itt van. 

Beszélgettünk és nem tudta, hogy lehet ilyen házhozmenő, saját szelektív kukája. Ha ő nem 

tudta, akkor még hányan nem tudják. Ezeket az információkat kicsit meg lehetne nyomni.  

 

Horváth Éva polgármester: Beszéltem az ügyintézővel, hogy csináljunk egy ilyen felhívást, 

jelentessük meg, szórólapozzunk. Most, hogy megszűntek a kertövezeti szelektívszigetek, mert 

nagyon sokan használták, már aki reklamált, tájékoztattuk, hogy lehet igényelni. Jelezni kell 

nálunk, és ha 20-nál több van, akkor lehozzák, és csak érte kell jönni.   

 

Béni Norbert képviselő: Valamelyik bizottsági ülésen előkerült az is, hogy alpolgármester 

nem tudja hova vigye el a lomját. Ott derült ki, hogy Veszprém, Kistó utcába lehet leadni ezeket. 

Kérte, hogy ezt is reklámozzuk.  

Azt is mondjuk el, hogy az említett kék zsákokat Veszprémben lehet kérni és megjelenik a 

számlában.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Csak a központjukban – nem a Kistó utcában – az ügyfélszolgálaton 

lehet beszerezni ezeket a zsákokat. Megkapod és a szemét számlában jelenik meg. 10-esével 

lehet vásárolni.  

 

Dombi Norbert képviselő: A hulladékkezelést úgy értettem, hogy a zöld hulladék is 

beletartozhatna. Gondolkodásra szeretném serkenteni a képviselőtársaimat azon felül, amit 

eddig tettek az ügy érdekében, de ami problémát okoz egy átlagos családi házas lakónak. Mit 

lehet csinálni? Komposztáljam. Azzal mit csináljak? Egy darabig megy, de aztán nincs tovább. 

Várpalotán meg tudják oldani bizonyos időközönként, hogy 5-8-10 zsák falevelet kitesznek a 

ház elé és azt mindig begyűjtik nekik. Van olyan barátom, aki mondta, hogy nyugodtan vigyem 

a háza elé és csak falevél legyen benne. Vittem neki és elvitték. Ha ők meg tudják oldani, 

valahogy mi is találjunk erre megoldást. El lehet vinni a hulladéktelepre, 1 tonna 15 ezer forint. 

Azért ne csodálkozzunk, hogy az erdő alatt mi található. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Peremartonban és Berhidán is dolgozom, és ősszel 

mindenhol látom kirakva az összekötözött zsákokat. Megkérdeztem a dolgozóktól, hogy ezért 

mit fizettek, és hogy kerül el innen. Ott ingyenesen elviszik. Ennek kellene utánajárni, hogy 

milyen paraméterrel tudják mindezt megoldani.  
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16.) Iskola akadálymentesítése – tervezés, kivitelezés (száma: 31/2021.) 

Indítványozók: Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot, azzal a módosítással, hogy a képviselők utána 

néznek a közlekedést segítő eszközök beszerzési lehetőségeinek.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot azzal a módosítással, hogy a beállított 3,5 millió 

forint maradjon benn, de ne tervezésre és kivitelezésre, hanem akadálymentesítő segédeszköz 

beszerzésére legyen fordítva.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a Településfejlesztési Bizottság által módosított határozati javaslatot azzal a 

kiegészítéssel, hogy a karbantartás terhére történjen meg az iskola kapujától a lépcsőig tartó 

beton járda felújítása, hogy alkalmas legyen kerekesszékkel történő használatra. 

 

Horváth Éva polgármester: A segédeszköz beszerzése lesz a felhalmozási táblában, annak a 

keretére, ami terveztetésre meg kivitelezésre volt előirányozva és emelett az Iskola dologi 

kiadásaiból megpróbáljuk a karbantartási keretből megoldani az odavezető járda járhatóságát. 

Megkaptuk a szerkezet paramétereit, tudjuk, hogy mekkora felületet kell biztosítani. Itt 

konzultálni kell a gyermek családjával is.  

Aki elfogadja, hogy nem rámpa építés és tervezés, hanem eszközbeszerzés, plusz a karbantartás 

terhére a behajthatóságot biztosítjuk a kerekes székre, kérem, szavazzon! 
 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

282/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy az Önkormányzat 2021. évi költségvetési rendelete 10. 

melléklete beruházási kiadási előirányzatai „Iskola működtetés rámpa 

tervezés, kivitelezés” helyett az előirányzatot az Iskola Berhidai út 54. 

szám alatti épületéhez akadálymentesítő segédeszköz beszerzésére 

fordítja.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy az Önkormányzat 2021. évi költségvetési 

rendelet 5. melléklet Iskola működtetés dologi kiadásai terhére, 

karbantartás címén intézkedjen az iskola kapujától a lépcsőig tartó beton 

járda felújításáról, hogy az alkalmas legyen kerekesszékkel történő 

használatra. 
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Felkéri a polgármestert, hogy a határozatban foglaltakra a 2021. évi 

költségvetés soron következő módosításakor legyen figyelemmel. 

 

Határidő: a) beszerzésre és a felújításra: 2021. augusztus 20. 

                  b) költségvetés módosítása: 2021. szeptember 30. 

Felelős: mindkét pontért: Horváth Éva polgármester 

 

 

17.) Új-aktuális vállalkozói adatbázis készítés (száma: 34/2021.) 

Indítványozók: Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogdásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

283/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

jegyzőt, hogy készítsen új, online elérhető (jelentkezések) vállalkozói 

adatbázist a jövőbeni beszerzések, illetve kivitelezés megkönnyítése 

érdekében, ezzel is bővítve az önkormányzat lehetőségeit. 

 

Határidő: soron következő testületi ülés 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 
 

 

Béni Norbert képviselő: Jegyző asszony, ha kell, segítünk.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Köszönöm szépen. 

 

 

18.) Garázsok építésének előkészítése (száma: 12/2021.) 

Indítványozók: Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a jegyző asszony által elkészített javított határozati javaslatot azzal a 

módosítással, hogy a lehetséges 3 helyszínt meg kell vizsgálni, hogy melyik területen történő 
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kialakítás mennyibe kerülne, milyen feltételek szükségesek hozzá és mennyi idő alatt lehetséges 

a megvalósítás. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a Településfejlesztési Bizottság által módosított határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a módosított határozati javaslatot elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

284/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy felkéri a jegyzőt és a polgármestert, hogy a 12/2021. 

számú képviselői önálló indítványban megjelölt három területen a 

garázsfejlesztés lehetőségéhez szükséges dokumentumokat gyűjtse össze 

és küldje meg a képviselő-testület tagjainak. 

 

A három helyszín dokumentumai között szerepeljen annak vizsgálata is, 

hogy  

a) mennyi a bekerülési költség, 

b) milyen feltételek szükségesek a garázsok kialakításhoz,  

c) mennyi idő szükséges az egyes helyszíneken a megvalósításhoz.  
 

Határidő: soron következő testületi ülés 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 Szabóné Czifra Melinda jegyző  

 

 

Béni Norbert képviselő: Elmondja az indítványban megfogalmazottakat.  

 

 

19.) Pályázatok - Felelős állattartás elősegítése (száma: 14/2021.) 

Indítványozók: Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Magyar Falu Program keretében megjelent a felelős állattartás 

elősegítése című pályázat. Kis települések esetében olyan segítséget ad, ami a 

magánszemélyeknél lévő kutyák, macskák ivartalanítása, veszettség elleni beoltása, illetve a 

kutyáknál a chippel való ellátását teszi lehetővé. Április óta követjük a pályázatot, de mostantól 

lehet beadni. Összesen 1,5 millió forintot lehet vele nyerni. 15-ször végigolvastam a pályázatot. 

Eljutottunk odáig, hogy kigyűjtöttünk állatorvosi köröket a környékről. Az önkormányzat a 

pályázó, de az állatorvos vállalja a felelősséget, és az egészet neki kell végigcsinálni. Lehet úgy 

dönteni, hogy pályázunk rá. Találtam olyan állatorvost, aki elvállalja, de a szállítást nem. Az is 

benne van a pályázatban.  
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Nagyon meggondolandónak tartanám. Nagyon népszerű lesz kistelepülésen, ahol helyben van 

állatorvos. Ezért az MFP pályázatért én most nem lelkesedem. Iszonyú sok költségbe fog 

kerülni nekünk, amit nem finanszíroznak. Az elszámolásról nem is beszélek  

Amikor hiánypótlást adtunk fel eszközbeszerzésre, olyan hiánypótlások vannak, hogy jegyző 

asszony nevét kis betűvel írtuk, javítsuk, nem látszik a pecsét. Görcsösen ragaszkodnak a 

papírhoz. Most olyanra adtam be hiánypótlást, ott volt egy rubrika, aminek nem volt értelme, 

hogy kitöltsem, de nincs kitöltve.  

Kiíró, ha nincs kitöltve, nem fogja befogadni. A lakos nem fogja azt mondani, hogy nem 

igénylem a szállítást. Lehet úgy dönteni, hogy induljunk, akkor összegörcsöljük és valamit 

beadunk, de túl sok energia. Én nem támogatom, hogy ezzel foglalkozzunk. Ha úgy dönt a 

testület, akkor fogunk vele foglalkozni és beadjuk.  

 

Béni Norbert képviselő: Igény viszont lenne rá.  

 

Horváth Éva polgármester: Azt nem értem, hogy miért van rá igény, amikor a veszettség 

elleni oltás a kutyáknál kötelező, a chippelés kötelező. 

A lebonyolítást mondom. Tegyük fel, hogy pályázunk rá. Felrakjuk a Facebookra, 

leszórólapozzuk, hogy lehet ilyet. Fáradjon már be az illető a Polgármesteri Hivatalba és töltse 

ki az igényfelmérő lapot. Hányan fognak bejönni? Senki.  

 

Béni Norbert képviselő: Akkor itt vége is. Akkor miért ne próbáljuk meg? 

 

Horváth Éva polgármester: Ha most dönt a Képviselő-testület, akkor szeptemberben leveritek 

a derekamat, hogy miért nem adtam be pályázatot. 3 emberért nem fogom beadni. Ez 40-50 

állat ellátását biztosítja. Eléggé magasan adja meg az összegeket. Nem tudom mennyire 

olvastátok el, meg a mellékleteket, hogy mit kell hozzá beadni. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Megmondom őszintén, hogy erről a lehetőségről először a 

tévében hallottam és szóltam is polgármester asszonynak, hogy ez van, és hogy pályázzunk, 

mert volt rá igény. Néztük a pályázatot. Azt mondja a pályázat 3.4.2. pontja tartalmi értékelési 

szempontok, a Pályázó adóerő-képessége. 1,5 millió forintért. Ezt az időt és energiánkat tudjuk 

másra fordítani. Nem gondolom, hogy ebben Pétfürdő nyerni fog.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 1 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

285/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a „Pályázatok - Felelős állattartás elősegítésére” vonatkozó 

önálló képviselői indítvány határozati javaslatát.  
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20.) Pályázat – Veszprém-Balaton 2023 Európa Kulturális Fővárosa (száma: 15/2021.) 

Indítványozók: Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

Elmondja az indítvány részleteit.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

286/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy támogatja a Veszprém-Balaton 2023 Európa Kulturális 

Fővárosa keretében kiírt pályázatokon való indulást és elérhetővé 

teszi/megküldi az eddigi anyagokat a jelentkezők számára. 

 

Határidő: 2021. június 25. 

Felelős: Horváth Éva - polgármester 

 

 

21.) Szervizút (száma: 16/2021.) 

Indítványozók: Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot azzal a kiegészítéssel, hogy a Berhidai út 78-84. 

mögötti útszakasz nyomvonala legyen murvázva, a Berhidai út 86-92. mögött széles murvázás 

történjen, hogy parkolni lehessen (ideiglenesen a parkolási helyzet megoldásáig), valamint a 

behajtani tilos tábla kerüljön áthelyezésre a két ház (Berhidai út 84-86.) közé. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a Településfejlesztési Bizottság által módosított határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert képviselő: Ismerteti az indítvány tartalmát.  

 

Horváth Éva polgármester: Jegyző asszonyt kérdezem, mert törvényességi észrevétele volt.  
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Szabóné Czifra Melinda jegyző: Elmondja az írásbeli törvényességi észrevételt.   

 

Dombi Norbert képviselő: Ha jól emlékszem Láng Géza képviselő úr, amikor még mellettem 

ült, felmerült, hogy azzal az útszakasszal kezdjünk valamit, mert saras volt. A képviselő úr 

abban az időben aláírást gyűjtettett a házban lakóktól és aláírták több tizen, hogy hozzá ne 

merjünk nyúlni a hátsó részhez, mert a virágos kert, szét fogjuk barmolni, és tiltakoznak, hogy 

ott valami legyen.  

 

Horváth Éva polgármester: Az ki is marad.  

 

Dombi Norbert képviselő: Arra szerettem volna felhívni a figyelmeteket, hogy ne fussunk 

bele ilyenbe. Nem vagyok ellene. Szerintem a murva nem jó. Nem tudunk oda valami mást 

kitalálni? Gyephézagos valamit.  

 

Béni Norbert képviselő: Amit szeretnél az évekig fog tartani. A közlekedési koncepciót várjuk 

meg, és ha abban lesz olyan javaslat, ami megoldaná a Berhidai útat parkolás ügyileg, akkor 

ezt be lehetne szüntetni. A táblát pont a virágos rész elé szeretnénk, hogy az érintetlen maradjon. 

Oda amúgy sem tudnak beparkolni, mert egy nyomvonal van.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ne rekedjünk meg a murvánál, mert nem jó. Babakocsit nem lehet 

eltolni, magas sarkú cipő. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a módosított határozati javaslatot elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

287/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy Berhidai úttal párhuzamos szervízút karbantartását 

murvaterítéssel elvégezteti, az alábbiak figyelembevételével: 

a) a Berhidai út 86-92. számú épület mögött a murva terítés olyan 

szélességben készüljön, hogy a szervízút jobb oldalán parkolásra 

alkalmas legyen, 

b) a behajtani tilos táblát áthelyezteti a Berhidai út 70-84. számú 

épület mögötti szervízút védelmére, 

c) a Berhidai út 70-76. számú épület mögött a ház lakói által telepített 

növényzetet a bútorszállító gépjárművek ponyváinak védelmében 

megritkíttatja. 

 

Felkéri a polgármestert a munka megrendelésére, melynek fedezete a 

2021. évi költségvetésben rendelkezésre áll. 

 

Határidő a munka elvégzésére: 2021. augusztus 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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Béni Norbert képviselő: Egy kérés lehetne ehhez? Igaz, hogy murváztuk ’19-ben ennek a 

legelejét, de csak a tábláig történt. Az egész jó volt, mert meg volt döngölve, meg talán apró 

szemű volt.  

 

Horváth Éva polgármester: Jövő héten kezdődik az útépítés a sportpályán. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Már felvonultak.  

 

Horváth Éva polgármester: Nekik vannak olyan gépeik, amivel tömöríteni lehet és 

hengerelni.  

 

Béni Norbert képviselő: Ne fussunk bele abba, mint ami a tónál volt. 

 

Horváth Éva polgármester: Az volt a legjobb.  

 

Béni Norbert képviselő: Az használhatatlan lenne. Még sportcipőben is elsüllyednénk.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Rácsatlakozva a sportpályára. Dombi Norbert képviselőnek 

volt egy kérése régen, a Berhidai út – Vasút utcai sarok. Még mindig oda van hányva minden. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezt a kivitelezőt vártam. Ezzel a kivitelezővel tudok tárgyalni. 

 

 

18.27 órakor szünet.  

18.40 órakor folytatódik a nyilvános testületi ülés. A képviselők létszáma 6 fő, a Képviselő-

testület továbbra is határozatképes. 

 

 

22.) Informatikai szolgáltatások igénybevétele - költségvetés (száma: 13/2021.) 

Indítványozók: Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

 

 

Horváth Éva polgármester: Előterjesztőt kérem, hogy 2-3 mondatban mondja el miről szól a 

történet.  

 

Béni Norbert képviselő: Ismerteti az indítványban foglaltakat.  

Tételes listát kérünk, amiről úgy tudom, hogy az ASP rendszerből ki lehet nyomtatni. 

 

Horváth Éva polgármester: Jegyző asszonyé a szó.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ki lehet nyomtatni az ASP rendszerből. Nem biztos, hogy 

teljes egészében azt takarja. A könyvelési tételben az informatikai szolgáltatásban nem csak az 

az informatikai szolgáltatás van bent, amit te, mint informatikus informatikai szolgáltatásnak 

veszel. Meg fogjátok kapni a CASPER rendszerből a tételes listát. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

288/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri az 

Jegyzőt, hogy készítsen egy részletes beszámolót a Polgármesteri Hivatal 

dologi kiadásainak Informatikai szolgáltatások igénybevétele sorról, ami 

tartalmazza teljes részletességgel: 

• a költségvetési sor pontos összetételét nevesítve és összegszerűen 

• az adott sorhoz tartozó beszállító/cég/szolgáltató nevét 

• a szolgáltatás rövid leírását és célját 

 

Határidő: soron következő testületi ülés 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

23.) Dolgozói státuszok csökkentése a hivatalban (száma: 23/2021.) 

Indítványozók: Béni Norbert és Molnár Gyula László képviselők 

 

 

Horváth Éva polgármester: Előterjesztőt kérem, hogy ismertesse miről szól az indítvány.  

 

Béni Norbert képviselő: Elmondja a tartalmát.  

Ahogy elmondta jegyző asszony mostanában átcsoportosítással oldotta meg a nyugdíjba menő, 

vagy elmenő alkalmazottak feladatköreit.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Amit eddig sikerült megoldanom. Az indítvánnyal nem azt 

mondom, hogy nincs bajom, mert miért épp a hivatal létszámát akarjátok csökkenteni. Az 

indoklással nem értek egyet. Az állam a kötelező feladatellátásához finanszírozza a létszámot. 

Pétfürdőn sokkal több a feladat. Egyébként azt gondolom, és mióta én vagyok a jegyző mindig 

is arra törekedtem, hogy elég sokszor megkevertem már a feladatköröket, pontosan azért, hogy 

unatkozó ember ne legyen a hivatalban, és mindenki találja meg a habitusának, a 

végzettségének, kedvének megfelelő feladatkört. Legelső sorban a végzettség gátat szab a 

nagyon sokáig tartó cserélgetésnek. Ebből a szempontból szerencsém volt, hogy úgy mentek 

nyugdíjba, vagy el másik munkahelyre a kollégák, hogy a belső átcsoportosítást meg tudtuk 

oldani.  

Amikor jegyző lettem, az én állásomat beáldoztam annak idején a pénzügyi csoportnak egy 

kolléga felvételére. Ott az ellátandó feladat mennyiséghez kevesen voltak. Nem szívesen 

engedném el a két üres állásból legalább az egyiket. Lehet, hogy nálunk gondok lesznek. A 

pandémia alatt nem voltak gondok, mert nem voltak ülések, nem kellett jegyzőkönyvezni. 

Eléggé összetett munkakörök vannak. Akik itt ülnek és jegyzőkönyveznek, bőven van még más 

feladatuk is. Ha beindulnak rendesen a testületi ülések, lehet, hogy attól nem fogunk tudni 

eltekinteni, hogy oda valakit felvegyünk. Olyan valakit szeretnék felvenni, aki hosszútávon tud 

az önkormányzati munkában dolgozni, a testületi munkában jártas. Közszolgálati egyetemi, 

vagy főiskolai végzettségű. Látott már olyat, hogy hogyan kell egy képviselő-testületi ülés 

anyagát, vagy egy rendeletet összerakni. Akinek ilyen területen van gyakorlata. Próbáltam 

hozni, és csábítottam is egy-két helyről kollégát. Sajnos nem jönnek, mert mindenhol máshol 

magasabbak a fizetések, mint nálunk, megdöbbenésemre. Elgondolkoztam, hogy ez hogyan 

létezik. Szembesültem vele, amivel nem szembesültem a költségvetés összeállításánál, hogy a 
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jegyző kollégák kihasználják azt a lehetőséget, amit a költségvetési rendelet biztosít, hogy 

megemelik a gyalázatosan alacsony illetményalapot egy szintig, utána élnek azzal a 

lehetőséggel, hogy a plusz 20 %-os illetményemelést rárakják a középfokra és a felsőfokra is, 

és még élnek azzal is, hogy személyi illetményeket adnak a hivatalokban. Gyakorlatilag nem 

egy önkormányzatot tudok, ahol szint mindenki személyi illetményt kap. A személyi illetményt 

is egy évre lehet adni, amit a jegyző adhat, de a bértömeget a Képviselő-testület biztosítja. 

Ugyanúgy az illetményalap növelése is. Ha a központi költségvetésből ezt elveszik, akkor nincs 

tovább és ugye az is egy évre szól. Ezek a csábításaim nem jöttek be, de nem tettem le róla, 

hogy kellene. Nem titok, hogyha elérem a rendes nyugdíj korhatáromat, elmegyek nyugdíjba. 

Kellene olyan kolléga, aki addigra… Jegyzői állást pályáztatni kell. Jelen pillanatban úgy 

tudom, hogy a hivatalban, akinek olyan iskolai végzettsége van, hogy pályázhatna, ilyen 

ambíciói nincsenek. Mindenféleképpen kívülről jövő pályázó lesz. Azt gondolom, hogy neki 

segítség, ha olyan ember marad itt, aki ismerős a dolgokban. Nem szeretném az egyik állást 

elengedni. Üres állás, nem kell elküldeni senkit. Az biztos, hogy harmadik közterület-

felügyelőre nincs szükség.  

 

Horváth Éva polgármester: Műszaki ügyintéző kellene.  

 

Béni Norbert képviselő: Eddig akkor? 

 

Horváth Éva polgármester: Ketten csináljuk a Lacival. Én csinálom a szakmai részét, a Laci 

a többit.   

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Tavaly nyár közepétől nincs és úgy gondoltuk, hogy 

megpróbáljuk, hátha megy ez így is. Ha beindulnak a beruházások, nem megy, mert a kolléga, 

aki a településüzemeltetési feladatokkal foglalkozik, nem műszaki ember, ehhez 

szakképzettsége nincs. Egyébként próbáltuk betölteni azt az állást is. Arra is gondolva, hogy 

nem feltétlenül kell nekünk főiskolát végzett műszaki szakember, jó a középfokú végzettség, 

csak legyen műszaki ellenőri papírja is, de szintén anyagi vonzatai vannak a dolognak. Nem 

feltétlenül szeretném megcsinálni, hogy jó, te jössz ide, kapsz egy személyi illetményt, mert 

ennyiért hajlandó vagy idejönni, a többiek körében bérfeszültséget fog okozni. Az az állás 

felsőfokú végzettséggel számolt. A költségvetésben ezekre az állásokra egy forint nincs 

tervezve.   

 

Horváth Éva polgármester: Nem értem az előterjesztőt. A költségvetésben csak azok a bérek 

vannak beállítva, ami betöltött állás.  

 

Béni Norbert képviselő: Tudjuk.  

 

Horváth Éva polgármester: Abban a pillanatban, amikor találunk egy megfelelőt arra a 

helyre, ahova kellene, akkor nyilván jövünk, hogy be tudtuk tölteni, kérjük a három havi bérét 

erre az évre.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Semmiképpen nem tudom javasolni és támogatni sem a státusz 

csökkenést. Jegyző asszony érvelése alátámasztja azt, amit erről gondolok. Megerősítve, hogy 

még bér sincs hozzá beállítva, tulajdonképpen egy adminisztrációról van szó. 26 helyett 24 és 

kozmetikázzuk a dolgot, semmi értelme nincs. Ha bármi bejön, a feladat több lesz, mint az 

eddigi időszakban, hagyjuk meg azt a lehetőséget, hogyha sikerül valakit találni, ne kelljen azért 

bejönni a Képviselő-testülethez, hogy biztosítson státuszt. Hagynám ezt a két helyet.   
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Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 2 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

289/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a „Dolgozói státuszok csökkentése a hivatalban” tárgyú önálló 

képviselői indítvány határozati javaslatát.  

 

 

24.) Hivatali autó matricázás (száma: 24/2021.) 

Indítványozók: Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

 

 

Horváth Éva polgármester: Volt egy észrevétel jegyző asszony részéről.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ismerteti az észrevételt.  

Személy szerint nem értek egyet a matricázással, de ez csak a véleményem.  

 

Béni Norbert képviselő: Egy elmaradást pótolnék, mert ez Gelencsér Istvántól indult ki. Teljes 

mértékben támogatom. Miért nem lehet a hivatali gépjárművet felmatricázni? Mi ennek az 

indoka, hogy ne kerüljön rá matrica? A hivatal használja, ha megy valahova, ott az embléma. 

Bármerre jár, ott van rajta az emblémánk. Tudják az emberek, hogy a közterület-felügyelők 

járnak. Így látnák őket. Jelenleg az elterjedt vélemény a közteresekről, hogy bent ülnek a 

hivatalba. Én már ismerem őket, mert járok be sűrűbben, mint eddig. Megismerem a hivatali 

autót is. Most, hogy cserélve lett az autó, lehet, hogy elsétáltam mellettük nem egyszer.  

 

Horváth Éva polgármester: És akkor mi van? 

 

Béni Norbert képviselő: Megváltozna az emberek véleménye a közteresekről. Mágneses 

feliratra gondoltunk. Bárhova megy bárki, polgármester asszony más településre, vagy jegyző 

asszony valahova, vagy továbbképzésre a hivatal dolgozói, miért ne legyen rajta.  

 

Horváth Éva polgármester: Én sem szeretem a matricás autókat. Személyautón céges jelzést 

nem szeretek.  

Aki a javított határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 1 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

290/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a „Hivatali autó matricázásra” vonatkozó önálló képviselői 

indítvány határozati javaslatát.  

 

 

25.) Írásbeli beszámoló – külsős cégek, külsős munkatársak (száma: 28/2021.) 

Indítványozók: Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

291/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

jegyzőt, hogy készítsen írásbeli beszámolót a polgármesteri hivatal által 

igénybevett szolgáltatásokhoz kapcsolódó cégekről és munkatársakról. A 

beszámoló tartalmazza: 

• cég neve, munkatárs neve 

• a szolgáltatás megnevezése 

• a szolgáltatásért fizetendő összeg 

 

Határidő: soron következő testületi ülés 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

26.) Írásbeli beszámoló – önkormányzati ingatlanok (száma: 29/2021.) 

Indítványozók: Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

 

 

Horváth Éva polgármester: Volt egy jegyzői észrevétel, átadom a szót. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Elnézést kérek az utolsó mondatért, itt fogyott el a cérnám. 

Elmondja az észrevételben foglaltakat.  

Nem néztem utána a vagyonrendeletben, hogy mennyire beazonosíthatóak ezek a területek. Ez 

egy térkép kérdése. Annak semmi akadálya nincsen. Azt ne kívánja már senki a hivataltól, hogy 

még egyszer írjuk le, ami már le van írva.  

 

Béni Norbert képviselő: Ezért szeretnénk módosítani arra, hogy egy térképet kapjunk. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ezért ne akarjál határozatot.  
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Béni Norbert képviselő: Kértem térképet kettő éve. Meg is ígérték a hivatalban. Állítólag fel 

kell venni a kapcsolatot a szoftveres céggel, mert nem lehet jól látható térképet csinálni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem a szoftveres céggel kell felvenni a kapcsolatot. Nekünk 

nincs akkora nyomtatónk, amivel lehet. 

 

Béni Norbert képviselő: Megnéztük, nem is engedte kinyomtatni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A rendezési tervnek mellékletei vannak, amin rajta vannak 

a helyrajzi számok. Egy nagy térképet nem tudunk adni Pétfürdőről. 

 

Béni Norbert képviselő: Nincsen digitális? Nem kell papír alapon. Digitálisan is jó. Van 

laptopunk, el tudunk rajta dolgozni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Digitális térkép van, ami a polgármesteri hivatal használatára 

van.  

  

Dombi Norbert képviselő: Egy kép kell. Nem hozzáférés. Egy digitális kép, amire rá lehet 

nagyítani, és be van pirossal jelölve, hogy ez a szántó az önkormányzat tulajdona.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ezt megkérdezem a Lacitól. 

 

Béni Norbert képviselő: Kapunk térképet? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Megpróbáljuk.  

 

Béni Norbert képviselő: Visszavonjuk az előterjesztést.  

 

Horváth Éva polgármester: Előterjesztő visszavonja az előterjesztését és cserébe kér egy 

átfogó térképet a településről, amin a helyrajzi számok beazonosíthatóak.  

 

 

27.) Írásbeli beszámoló – Szervezeti diagram, munkaköri leírás  

(száma: 30/2021.) 

Indítványozók: Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

 

 

Horváth Éva polgármester: Jegyző asszonynak volt észrevétele. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az észrevételem ráírtam, most sem tudok mást mondani. 

Ismerteti az észrevételben foglaltakat. 

Nem írom alá, hogy nem tudják a település lakói, hogy ki milyen feladattal hol található meg a 

hivatalban. A hivatalban működik recepció. A hivatal a pandémia alatt sem volt bezárva. 

Minden ügyfélfogadási időt biztosítottunk. A bejövetel volt kicsit korlátozva. Folyamatosan 

működött a recepció. Ha valaki eljött a hivatal bejáratáig és becsöngetett, rögtön útbaigazítást 

kapott, hogy kihez kell menni. Ha nagyon nem tudják megtalálni, hogy hova menjenek, akkor 

jöjjön hozzám és vagy odahívom a kollégát, vagy elmondom, amit tudni szeretne.  

 

Béni Norbert képviselő: A bértáblákat megszavazzuk, de nem tudhatjuk, hogy ki mivel 

foglalkozik? 
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Szabóné Czifra Melinda jegyző: Azzal foglalkozik, ami le van írva. A pandémia alatt többször 

is közzé lett téve, hogy ki milyen ügyfajtákkal kereshető. A bértáblához is odaírhatjuk, hogy ki 

milyen ügyintéző. A hivatali beszámoló minden évben minden csoport esetében munkakörökig 

lebontva készül. Most is. 

 

Béni Norbert képviselő: Konkrétan nem kaphatjuk meg a munkaköri leírásokat. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Azt nem.  

 

Béni Norbert képviselő: A lakosok meg bejönnek a hivatalba, némelyike hajlandó visszajönni, 

de egyébként meg nagy ívben elkerülik.  

 

Horváth Éva polgármester: Pont az ellenkezőjét tapasztalom. 

 

Béni Norbert képviselő: Sajnos ezt kell mondanom. Van, aki visszajön, mert pozitív példával 

megy el, de van, aki máshol próbál elintézni dolgokat. Ez egy általános vélemény.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ha ilyen általános vélemény van a településen, akkor azt 

kérném a település lakóitól, mert mióta itt vagyok, soha ilyen jellegű panasz nem jött be. Akinek 

ilyen problémája volt, akkor miért nem vállalja fel, hogy valami nem lett megoldva.  

Egyetlen esetet tudnék felhozni, ami hatósági ügy, az egyik vállalkozó problémája, amiben 

sajnos neki nincs igaza. Nehezen lehet elfogadni, hogyha az ember elmagyarázza, hogy nincs 

igazad. Ő biztos, hogy rossz szájízzel megy el, és nem fog ide többet visszajönni.  

Egyébként szeretném mondani, hogy akinek a Pétfürdői Polgármesteri Hivatalban van dolga, a 

Hivatal az illetékes az ügyében, nem tud máshova elmenni, csak itt tudja megoldani.  

 

Béni Norbert képviselő: Azért mondtam, amit esetleg el lehet intézni máshol. Ha csak tanácsot 

kérnek, vagy valamit szeretnének.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ezt meg azért nem írom alá, mert jómagam is és a kollégáim 

nagy része is bőven-bőven túlteszünk azon, ami a feladatunk. Ha bárki bejön, akár 

nyugdíjfolyósítós ügyben, vagy csak kérdez valamit, azonnal segítünk neki, akár weblapokon  

nyomtatványt letölteni, még ki is töltjük. Holott együtt vagyunk a Gondozási Központtal, ami 

bőven a feladatkörükbe tartozna. Ha konkrét dolgokat tudtok mondani elfogadom, de így nagy 

általánosságban nem tudom elfogadni.  

 

Béni Norbert képviselő: Ne haragudj, de nem mondok konkrétat. 

 

Horváth Éva polgármester: Miért nem? 

 

Béni Norbert képviselő: Mert nem. Lehet, hogy én mozgok rossz körben, nálam ez csapódik 

le. 

 

Horváth Éva polgármester: Ha nem tudsz problémát megnevezni, akkor nincs probléma.  

 

Béni Norbert képviselő: Lépjünk ezen túl. 

 

Horváth Éva polgármester: Akinek gondja van, jöjjön be és panaszolja el. Az ellenkezőjét 

hallom, főleg az utóbbi két hónapban. Fenntartjátok a határozati javaslatot? 
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Béni Norbert képviselő: Igen.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A szervezeti diagramot a szeptemberi testületi ülésen meg 

fogjátok kapni. A hivatal SZMSZ-t hozom be, amit a Képviselő-testületnek kell jóváhagyni. 

 

Béni Norbert képviselő: Akkor az meg lesz oldva.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A hivatali SZMSZ-ben bent lesznek a feladatkörök, a 

munkaköri leírások alapján. Nem lesz bent komplett munkaköri leírás akkor sem és ott lesz a 

szervezeti diagram. 

 

Béni Norbert képviselő: Akkor ezek szerint lehet, hogy a szeptemberi ülésen az SZMSZ-ben 

benne lesz nagy része ennek. Szavazzunk, szerintem. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

Dombi Norbert képviselő: Változatlanul? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Törvényességi észrevételt írtam és kértem, hogy a 

Képviselő-testület ne vegye napirendre  

 

Dombi Norbert képviselő: Azért kérdezem, hogy változatlanul akarjátok megszavaztatni, a 

törvényességi észrevételben megfogalmazottakat is?  Azt írja jegyző asszony, hogy nem 

közérdekű adat. Nyilván nem A-tól Z-ig, de ha valakinek az a munkaköre, hogy mit tudom én 

milyen ügyintéző, azt oda veszi fel. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ki van írva a neve alá a táblán is.  

 

Dombi Norbert képviselő: Az is kell, hogy mivel foglalkozik konkrétan? 

 

Béni Norbert képviselő: Jó lenne tudni, hogy kinek mivel kellene foglalkozni? Nem csak egy 

összefoglaló megnevezése lenne a munkájának. Közterület-felügyelők is vannak, de amint 

kiderült a munkaköri leírásukban benne van a hivatali posta kihordása is. Ezt az életben nem 

gondoltam volna.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A hivatali posta kihordása konkrétan nincsen benne a 

feladatukban. 

 

Béni Norbert képviselő: Azt a választ kaptam, hogy benne van.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez a feladat úgy jelenik meg, hogy meg egyébként, amivel 

megbízzuk őket. A hivatali postát, konkrétan az anyagot nektek ők hordják ki, mert mi nem 

visszük ki a hátunkon. Nincs erre a hivatalban olyan személyzet, aki ezt kivinné. Amúgy is 

járják a települést. Ez így benne van.  

 

Béni Norbert képviselő: Megjelent a közteresek éves beszámolójában és polgármester 

asszonynál rá is kérdeztem, hogy ez a sor nem kellene ide, hogyha nincs a munkaköri 

leírásukban, és azt a választ kaptam, hogy benne van.  
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Horváth Éva polgármester: Benne van, mert amivel megbízzuk.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az úgy nincsen benne, hogy hivatali postát visznek. Az 

benne van, hogy a hivatali autóval azt, akinek a postára van meghatalmazása levél felvételére 

és beadására, kolleganőt leviszik, mert innen messze van a posta. Nem tudom mit szeretnétek. 

 

Horváth Éva polgármester: Szavazzunk! Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 2 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

292/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a „Írásbeli beszámoló – Szervezeti diagramra, munkaköri 

leírásra” vonatkozó önálló képviselői indítvány határozati javaslatát.  

 

 

28.) Írásbeli beszámoló – Berhidai út 5. (száma: 26/2021.) 

Indítványozók: Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

 

 

Horváth Éva polgármester: Jegyző asszony pontosította a határozatot.  

 

Béni Norbert képviselő: Bőven a ciklus előttről indult ez a történet és egész idáig csak szóbeli 

beszámolókat hallottunk, és ezt szeretnénk egyben látni. Ha elkészül ez a beszámoló és valami 

történik vele, akkor hozzátesszük.  

 

Horváth Éva polgármester: A határozati javaslatban nem így van. A jövőben folyamatosan 

bővítsük ezt a beszámolót minden testületi ülésre. 

 

Béni Norbert képviselő: Kiegészíteném, ha történik valami. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a javított határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

293/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

jegyzőt, hogy készítsen írásbeli beszámolót a Berhidai út 5. szám alatti 

társasház állapotának tárgyában. A beszámoló terjedjen ki a témában a 

lakók első igényétől kezdve a megtett intézkedésekig, illetve a jövőbeli 

lehetőségek felmérésére. 
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Egyúttal felkéri a polgármestert, hogy a jövőben a polgármesteri 

beszámoló térjen ki a Berhidai út 5. szám alatti épülettel kapcsolatos 

eseményekre is. 
 

Határidő: a) a beszámoló elkészítésére: soron következő testületi ülés 

                  b) folyamatos 

Felelős: a) pontért: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

              b) pontért: Horváth Éva polgármester 

 

 

 

29.) Írásbeli beszámoló - gyermekorvos (száma: 27/2021.) 

Indítványozók: Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

294/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

jegyzőt, hogy készítsen írásbeli beszámolót a házi gyermekorvosi ellátás 

jelenlegi helyzetéről úgy, hogy a beszámoló terjedjen ki a házi 

gyermekorvosi praxis megüresedésétől tett minden intézkedésre.   

 

A Képviselő-testület egyúttal felkéri a Polgármestert, hogy a jövőben 

folyamatosan bővítse ezt a beszámolót minden testületi ülésre, képezze 

részét a polgármesteri beszámolónak. 

 

Határidő: a) a beszámoló elkészítésére: soron következő testületi ülés 

                  b) folyamatos 

        

Felelős: a) pontért: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

              b) pontért: Horváth Éva polgármester 
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30.) Bent maradt szabadságok (száma: 20/2021.) 

Indítványozók: Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

 

 

Horváth Éva polgármester: Fenntartjátok a javaslatokat? 

 

Béni Norbert képviselő: Szeretnénk tudni, hogy mennyi a bent maradt szabadság. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Mi az, hogy bent maradt szabadság? A polgármester asszony 

szabadságát tudtátok. 

 

Béni Norbert képviselő: Abból indult ki a dolog, hogy a polgármester asszony szabadságánál 

jegyző asszony kiküldte, hogy a bent maradt szabadság. Valamennyire utána is néztem, hogy 

államérdek, meg súlyos gazdasági érdek, meg egyéb ilyen felsorolás esetén történhet ilyen. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem kell utánanézni, itt van a törvényben, le van írva a 

törvényességi észrevételben. Ha valaki nem tudja kivenni a szabadságát, akkor nem tudja 

kivenni. Ez a település érdeke.  

 

Béni Norbert képviselő: Súlyos gazdasági érdek történt Péten? 

 

Horváth Éva polgármester: Mondjuk pandémia volt.  

 

Béni Norbert képviselő: Most rendben. A mostani igen, de az előző években? Az előző 

években soha nem történt ilyen? 

 

Horváth Éva polgármester: Soha nem kaptam szabadság megváltást. Még 2019-ben sem.  

 

Béni Norbert képviselő: Nem megváltásról, hanem bent maradt szabadságokról beszélünk. A 

szabadságát nem tudja kivenni március 31-ig, magyarán dolgozik helyette, és azt hiszem van 

június 30-ai dátum is. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A köztisztviselőnél nincs. Minden hivatásrendnek más a 

jogszabálya, hogy ki hogyan veheti ki a szabadságát. Ezért mindenkiét a törvényességi 

észrevételbe beírtuk. Az, hogy polgármester asszonynak évek óta maradtak bent szabadságai… 

 

Horváth Éva polgármester: Soha nem fizették ki. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem, mert nem lehet kifizetni. 

 

Béni Norbert képviselő: Majd, hogyha nyugdíjba megy.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Pontosan, ha addig nem változtatják meg a jogszabályt. Az 

a jogszabályban van leírva, hogy a dolgozó szabadsága nem veszik el. Senkié.  

Ha az én bent maradt szabadságomra vagy kíváncsi, nagyon szívesen megmondom neked, nem 

titkolom. Azt is megmondom, hogy attól az évtől halmozódik a bent lévő szabadságom, amikor 

még nem voltam jegyző. Ami tény, hogy a köztisztviselőknek sok nap szabadsága van. 2019-

ben volt három választás, ekkor nagyon minimális szabadságot tudtam kivenni, mert azért én 

vagyok a felelős. Hiába van helyettesem, mindent az ő nyakába nem tehetek. Neki önálló 
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munkaköre van, amit vinnie kell. Igyekezett az ember kivenni a szabadságát, de ezek olyan 

okok, ami miatt nem tudom kivenni a szabadságomat.  

 

Béni Norbert képviselő: Ezt le is írtuk, hogy indokolt esetben.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A többi részéhez már bocsánat, de nincs köze a Képviselő-

testületnek. Az én szabadságomat is akkor lehet megváltani, ha nem változik addig a törvény, 

amikor megszűnik a jogviszonyom.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Annyi köze van a Képviselő-testületnek, hogy végül ő fogja 

Pétfürdő pénzéből megszavazni. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ennyi, de ki kell fizetni.  

 

Horváth Éva polgármester: Azt be is állítjuk a költségvetésbe. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Mihez kezdetek ezekkel az adatokkal, mondjátok már meg? 

 

Horváth Éva polgármester: Ha ilyen várható, akkor beállítjuk a költségvetésbe. 2019-ben volt 

beállítva, de nem vettük igénybe.  

 

Béni Norbert képviselő: Erre mennyit kalkuláljon a Képviselő-testület, 5 milliót, 10 milliót? 

 

Horváth Éva polgármester: Attól függ, hogy mennyi a szabadság. 

 

Béni Norbert képviselő: Összesen az önkormányzatnál lévő intézményeknél mennyi 

szabadságról beszélünk egyáltalán? 300, 500 nap? 

A polgármesternél figyeltünk fel erre a fogalomra, mert ez igazából másnál nem létezik.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: De létezik.  

 

Béni Norbert képviselő: Más munkavállalónál, aki cégnél dolgozik, zavarják el az embereket 

szabadságra.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Már hogyha olyan a munkamenet, hogy meg tudják csinálni. 

Most mondta el polgármester asszony, hogy mivel nincs beruházási előadó, ketten a 

településüzemeltetési ügyintézővel csinálják azokat a dolgokat, amit eddig hárman csináltak. A 

kolléga egy-egy napokon kívül még ebben az évben nem volt szabadságon. Az én elvem a 

hivatalban az, hogy a szabadság akkor ér valamit, ha legalább egybe függő két hétre kolléga el 

tud menni szabadságra, de jobban szeretném, ha három hétre tudna elmenni mindenki.  

 

Dombi Norbert képviselő: Mindenki nyáron.   

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen, azért van az igazgatási szünet. Az van megfogalmazva 

a köztisztviselői törvényben, hogy azért van igazgatási szünet, mert lehetőség szerint akkor kell 

kiadni a szabadságokat. Nyáron és a téli szünet idején. A köztisztviselőknek sok a szabadsága. 

A kisgyerekeseknek kevés úgy, hogy akkor mennek szabadságra, amikor a bölcsőde, vagy az 

óvoda van zárva, vagy ha betegek. Csak a legvégső esetben mennek el táppénzre.  
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Most itt ki merem jelenti úgy, hogy fejből nem tudom, hogy kinek mennyi bent maradt 

szabadsága van, de hogy rajtam kívül jelentős mértékű szabadság nincs, az biztos, nekem sem 

olyan túl nagy mennyiségű. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Az óvoda igazgatójának mennyi bent maradt szabadsága 

van, ha nincs jelentős? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az óvoda igazgató asszonyával kapcsolatban nem tudok 

nyilatkozni, nekem az ő szabadságához semmi közöm nincsen.  

 

Molnár Gyula László képviselő: 147? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem tudom.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Azt szerettük volna, ha ez tisztázva van. 

 

Dombi Norbert képviselő: Nem is lehet ezt tudni egyáltalán? Nem személyre lebontva, hanem 

összesen.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Összeadhatjuk, de mire mentek vele? Nem egyforma 

mindenkinek a fizetése. Számolni nem tudtok vele semmit sem. Bent maradt szabadság 

megváltásáról érvényesen lemondani nem lehet.  

 

Béni Norbert képviselő: Ki kell fizetni mindenképpen. Ez teljesen tiszta.  

 

Horváth Éva polgármester: Előterjesztők? 

 

Béni Norbert képviselő: Megelégszünk egy összesennel? (Kérdezi a többi indítványozót.) 

Hány nap van összesen. 

 

Horváth Éva polgármester: Az önkormányzat és intézményeinél összesen hány embernek 

összesen hány nap bent maradt szabadsága van. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

295/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

jegyzőt, hogy a soron következő testületi ülésre készítsen tájékoztatót 

önkormányzati szinten a 2021. március 31-ig ki nem vett szabadságok 

mértékéről. 
 

Határidő: soron következő testületi ülés  

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 
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31.) A beruházási táblában Strand tételnél szereplő összegek módosítása  

(száma: 21/2021.) 

Indítványozók: Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

 

 

Horváth Éva polgármester: Szerintem ezt vonjátok vissza, mert törvénytelen. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az 1. számú határozati javaslatot nem is javítottam ki. A 

kettest igen.  

 

Béni Norbert képviselő: Az 1. számú határozati javaslatot visszavonjuk. Szeretnénk kapni 

polgármester asszony egy dátumot, hogy ez a 15.386 ezer forint melyik évbe került be ebbe a 

beruházási táblába?  

 

Horváth Éva polgármester: 2017-ben. 

 

Béni Norbert képviselő: Azóta ez mennyire emelkedett meg? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem emelkedett meg. Ez sokkal magasabb volt, ennek egy jó 

részét már kifizettük.  

 

Béni Norbert képviselő: Megkötött szerződés alapján ennyi és nem is lesz több? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem. 

 

Béni Norbert képviselő: Akkor visszavonjuk az első határozati javaslatot.  

A 2-est tartanánk, mert nem értjük, hogy fog elindulni a strand beruházás. Miből lesz strand, 

amihez 10 millió Ft bonyolítás és kivitelezés kell. 

 

Horváth Éva polgármester: A bonyolítás és kivitelezés megkezdése, ha eljutunk odáig és 

megkapjuk azt az ígért támogatást és meglesz a keretünk, és el tudjuk indítani, akkor azzal 

kezdődik, hogy a bonyolító cég kiválasztására közbeszerzést kiírni. Ahhoz nekünk külső céget 

kell foglalkoztatni. Ez már a 10 millió Ft része. Annak lesz egy győztese, a bonyolító, aki 

biztosítja az egész lebonyolítását, közbeszerzését, és az összes műszaki ellenőrt. Erre van 

beállítva.  

 

Béni Norbert képviselő: Mennyibe kerülne ön szerint most ez a strand? 

 

Horváth Éva polgármester: 1 milliárd.  

 

Béni Norbert képviselő: 2018 környékén volt itt a tervező és hozta a 3D ábrát és akkor mondott 

1 milliárdot és tisztán emlékszem, hogy ön lealkudta 700 millió forintra. Ezzel szemben a 

Közösségi Ház fűtéskorszerűsítése 2016-os adattal volt 10 millió forint, jelenleg meg 28,5 

millió forintnál járunk, indokolva az áremelkedésekkel. 

 

Horváth Éva polgármester: Tulajdonképpen az 1 milliárd onnan jön, hogy a tapolcai strand 

500 millió forint 2018-ban. Ha 1 milliárdot mondok, akkor nem mentem el messzire, mert 

nekünk nem kell kutat fúrni, ott vannak a forrásaink, minden megvan, ami a technológiához 

kell. Kimondottan a strand gépészeti föld alatti berendezései és vezetékei kivételével 

elkészültek a forrásfoglalással egyidőben. Az átemelő akna is elkészült.   
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Béni Norbert képviselő: A Közösségi Ház fűtéskorszerűsítése emelkedik, de a strand ára nem. 

 

Horváth Éva polgármester: Dehogyisnem! Dupláját mondtam.  

 

Béni Norbert képviselő: 700 milliót mondott, és 300 millióval emelkedett nagyjából 

ugyanannyi idő alatt, amíg a fűtés 285 %-ra ment fel.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem vitatkozom. 1 milliárdról beszélek + ÁFA. Ott hagynám, 

mert úgy sem nyúlunk hozzá. Ott van a 100 millió Ft általános tartalékunk, ha akarjátok tegyük 

hozzá.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Úgy írtam a határozati javaslatot, hogy céltartalékba megy. 

 

Horváth Éva polgármester: A strand céltartalékot növeljük meg 10 millióval? Megszavazom.  

 

Béni Norbert képviselő: Ugyanezen a címen menjen át céltartalékba.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki a javított határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

296/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, az Önkormányzat 2021. évi költségvetési rendelete 10. 

mellékletének Szabadidős park, fürdő, strand kiadási előirányzataiból a 

strand kivitelezés, beruházás bonyolítás 10.000.000,- Ft előirányzatot 

céltartalékba helyezi.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy e döntésre a 2021. évi költségvetés soron 

következő módosítása alkalmával legyen figyelemmel. 

 

Határidő: rendelet módosításra: munkaterv szerint 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

32.) Céltartalék - Strand (száma: 22/2021.) 

Indítványozók: Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

 

 

Horváth Éva polgármester: Nem illik kikiabálni, mert még nincs leírva, de nagyon jó irányú 

tárgyalás folyamodvány van folyamatban és jószándékú támogatási készség, hogy támogatnák 

Pétfürdő strandjának megvalósítását. Én is és az illetékes úriember is mondta, hogy üres 

tenyérrel nem illik kérni. Legalább bizonyítsuk be, hogy igyekszünk a saját önrészünket 

biztosítani erre és ezért kérem, hogy hagyjuk meg ezt a 100 milliós céltartalékot a strandra, ami 

lehet, hogy szeptemberre megduplázódik.  
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Nagyné Szigeti Mária képviselő: Úgy gondolom, hogyha strandot szeretnénk építeni és jön 

be rá segítség, aki ezt finanszírozza, az még csak egy elkészült strand. Utána üzemeltetni kell. 

Arra nem kis összeget kell beállítani majdan az éves költségvetésbe. Az lenne a tiszteletteljes 

kérésem, hogy mielőtt bármiféle egyenes irányba lépnénk, amikor már úgy néz ki, hogy lehetne 

strand, a lakosságot meg kellene kérdezni, szondáztatni, hogy szeretne-e strandot, és ha igen, 

akkor vállalja azt, hogy fizeti a belépődíjat. Ugyanolyan lesz, mintha bármelyik strandra 

elmenne. Családostól leballagnak a terv szerint tényleg csodaszép strandra, akkor alsó hangon 

10-12 ezer forint egy 4 fős családnak. Itt nekem az a problémám, hogy mindenki mindent 

ingyen szeretne. Az, hogy fenntarthassuk a strandot. Lehet, hogy azt mondja a lakosság, hogy 

kell, mert Pétfürdő nevében benne van a fürdő, és milyen volt régen a strand. Megfelelően 

kihasznált lenne, illetve a pétiek örülnének-e annak, hogy amikor elkészülne és szembesülnének 

azzal, hogy ez nem ajándék a lakosságnak. Lehet, hogy lesz kedvezményes pétfürdői kártya, de 

ingyenes nem lesz. Valószínűleg a kedvezményesség is bizonyos korlátok közé fog kerülni.  

Azt gondolom, hogy miután polgármester asszony talált több, mint 100 millió forintot, amivel 

elgazdálkodhatunk, céltartalékként hagyhatjuk kamatmentes takarékbetétként.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ha Éva néni hoz hozzá pénzt, akkor legyen.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Úgy gondolom, hogy visszavonjuk, és bent hagyjuk a 

céltartalékban a 100 millió forintot. 

 

Horváth Éva polgármester: Köszönöm.  

 

 

33.) Párakapu (száma: 33/2021.) 

Indítványozók: Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot azzal a módosítással, hogy legyen megvizsgálva 

hol van vízvételi lehetőség a párakapu telepítésére. 

 

Horváth Éva polgármester: A tó mellett nincs víz.  

 

Béni Norbert képviselő: A Szent István park mellett váltig állítják, hogy valahonnan locsol a 

Pétkomm.  

 

Horváth Éva polgármester: Ott van locsolócsap, csak arra életveszélyes telepíteni.   

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot azzal a módosítással, hogy 3 db párakapu kerüljön beszerzésre, 

1 db az óvodába, 2 db pedig az iskolába, becsatlakozó tömlővel együtt. 

 

Béni Norbert képviselő: Kifejtené, hogy életveszélyes rácsatlakozni? 

 

Horváth Éva polgármester: Ki fogja leszerelni esténként? 

 

Béni Norbert képviselő: Mini időzítő, kis doboz, 9 voltos elem, bekapcsol, kikapcsol magától. 
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Horváth Éva polgármester: A tömlőt éjjel ott hagyjuk? 

 

Béni Norbert képviselő: Ott a kameránk, nem? Működik, nem? 

 

Horváth Éva polgármester: Minden éjszaka nem nézik a kamerát.  

 

Béni Norbert képviselő: Ha eltűnik, visszanézik.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor nem lesz locsolótömlőnk, se párakapunk.  

 

Béni Norbert képviselő: Akkor nincs működő kameránk.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Van működő kameránk, de az nem arcfelismerő programú 

kamera. Azt fogja látni, hogy valaki ellopta, megteszi az önkormányzat a feljelentést a 

rendőrségre, akik el kezdenek nyomozni, aztán vagy tudja használni a kameraképet, vagy nem. 

 

Béni Norbert képviselő: Köszönöm.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A Pénzügyi Bizottság javaslatához mondom, hogy 

megkérdeztem az óvodavezető asszonyt és mondta, hogy nagyon jó dolog lenne. Az iskola 

pedig a nyári napközis táborral kapcsolatban vetődött fel.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki a Pénzügyi Bizottság határozati javaslatot elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

297/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy párakaput - becsatlakozó tömlővel együtt - telepít a 

következő helyszínekre: 

a) 1 darabot a Panelkuckó Napközi Otthonos Óvoda udvarára, 

b) 2 darabot a Horváth István Általános Iskola Hősök tere 1. számú 

épületének udvarára  

 

A párakapuk költségeinek fedezete az óvoda és az iskola kisértékű tárgyi 

eszköz előirányzata. 

 

Határidő: a telepítésre: 2021. július 15.         

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nem lehetne elgondolkodni a Szent István parkon is? Az 

óvodába az ovisok járnak, az iskolába az iskolás gyerekek. Szeretnénk a lakosságnak ebben a 

rettentő hőségben valamit.  
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Horváth Éva polgármester: Párakaput odatesznek, ahol sétáló utca van és sok ember 

korzózik. A Szent István parkon átrohannak az emberek, mert mennek a boltba.  

 

Béni Norbert képviselő: A boltba menet, jövet, buszra várva, leszállva. 

 

Horváth Éva polgármester: Polyák urat meg kell környékezni, hogy a bolt előtt csináltasson 

egy párakaput.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ebben legalább következetes vagy. Nem tudom hány éven 

keresztül próbáltam ezt elérni, hogy ott legyen párakapu és soha nem támogattad, és most sem.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A tónál, a kondis résznél? 

 

Horváth Éva polgármester: Nincs víz.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A faházban van víz.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ott nincs víz. Le van régóta választva.  

 

 

34.) Miskolczi Ferenc önálló képviselői indítványa: Kerti pad telepítése  

(száma: 35/2021.) 

Előterjesztő: Miskolczi Ferenc alpolgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogdásra javasolja a határozati javaslatot a magasabb árú, időtálló pad megvásárlását, azzal a 

módosítással, hogy 3 darab kerüljön megrendelésre. A telepítés az Iskola utcában történjen meg 

elsőként majd a Temető utcában két későbbi időpontban megállapított helyen. 

 

Horváth Éva polgármester: Az utak, hidak kisértékű tárgyi eszköz előirányzatba belefér.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Norbit kérdezzük meg, hogy hozzájárul-e. 

 

Dombi Norbert képviselő: A házam előtt van, de nem az én földem. Beszéltünk a Ferivel erről, 

hogy látom mindennap, hogy a diófa alatt megállnak az idősek. Nincs ezzel baj. Szeretném a 

kerítésemet kicserélni, és mivel látom ezt a jelenséget, úgy fogom kialakítani a kerítésemet, 

hogy a saját telkemről az utcára nyitnék 2 m2-t és oda szerettem volna padot. Erre nem tudom 

mikor lesz időm.  

Legyen pad, de azt szeretném kérni, ha hozzák a padot, akkor előtte legyenek kedvesek szólni, 

hogy mikor akarnak fúrni, faragni, hogy hova kerüljön az a pad. Úgy legyen elvégezve a munka 

– mert nagyon fogok figyelni – amikor az út és járda épült, zöldterület rendezés készült, mind 

a három alkalommal kb. két talicska törmeléket én gereblyéztem ki, húztam össze, vittem el a 

szeméttelepre. Azt szeretném kérni, hogy figyeljetek oda, hogy ki fogja ezt csinálni. Nem 

akarok még egyszer én fizetni azért, hogy a közterület rendbe legyen. Fényképem van rólam. 

Aszfalt van ott is, ahova a pad fog kerülni, csak nem volt kedvem felcsákányolni.  
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Horváth Éva polgármester: Aki a kiegészített határozati javaslatot elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

298/2021.(VI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy 

a) az Iskola utca bal oldalán, a 2. számú ház előtt, a járda és az úttest 

közötti zöld sávba 1 darab, 

b) a Temető utcába későbbi időpontban megállapított helyre 2 db 

vidaXL 41556 típusú kerti padot telepít.  

 

A kerti padok költsége telepítéssel együtt bruttó 240 ezer forint, melynek 

fedezete a 2021. évi költségvetésben az utak, hidak kisértékű tárgyi 

eszközre előirányzott összeg. 

 

Felkéri a polgármestert a kerti padok megrendelésére. 
 

Határidő a megrendelésre: 2021. július 02. 

Határidő a telepítésre: 2021. július 16. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Tájékoztatók: 

 

 

1.) Tájékoztató a veszélyhelyzet alatt meghozott Polgármesteri határozatokról  

(száma: 7/2021.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

 

 

2.) Tájékoztató a 2021. évi beruházásokról, felújításokról (száma: 37/2021.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés?  

 

Béni Norbert képviselő: Az MFP pályázatoknak van esélye nyerni? 

 

Horváth Éva polgármester: Mindegyiknek van esélye nyerni. Tavaly 6-ból 3-at nyertünk. 

 

Béni Norbert képviselő: Már, hogy elkezdtük a beruházást.  

 

Horváth Éva polgármester: Azt el lehet kezdeni. A pályázat megjelenése után elkezdheted. 
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Béni Norbert képviselő: A futópályánál hiányolom.  

 

Horváth Éva polgármester: Beadtuk a pályázatot, csak szerintem lemaradt. 

 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

a) Lomtalanítás 

 

Horváth Éva polgármester: Hétvégén lomtalanítás. Szombat, vasárnap ki lehet pakolni, 

hétfőtől szállítják el.  

 

 

b) Kormányablak busz 

 

Horváth Éva polgármester: Jövő hét pénteken megint jön a Kormányablak busza fél 9-től fél 

12-ig. Egy kérésem lenne, hogy aki kiskorú gyereknek akar okmányt csináltatni, ott mind a két 

szülőnek itt kell lenni. 

 

Dombi Norbert képviselő: Vagy beleegyező nyilatkozat kell.  

 

 

c)   Napelemes lámpa 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Bent voltam az iskolában és megkértek, hogy jelezzek, hogy 

az iskola bejárata előtti napelemes lámpa nem működik. 

 

Horváth Éva polgármester: Az az iskola lámpája. 

  

 

d) Szúnyog gyérítés  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Érdeklődni szeretnék, hogy a véradást meddig kell nekünk 

biztosítani a rovaroknak? Iszonyatosan sok a szúnyog.  

 

Horváth Éva polgármester: A megrendelés megtörtént. Nem tudom pontosan, de szerintem 

hétvégén megtörténik.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem lehetne ezzel valami automatizmust elindítani? Áprilisban 

megkérjük az ajánlatot, és május végén lehetne már indítani. Nyilván az időjárás függvényében, 

de ne kelljen már júniusban ajánlatot kérni.  

 

Horváth Éva polgármester: Aláírtam a megrendelőt, de nem emlékszem a dátumra, hogy 

pontosan mikor lesz.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Oké, hogy pandémia van, de minden évben ez van. Ilyenkor már a 

másodikat kellene gyéríteni.  
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Molnár Gyula László képviselő: Ez a fajta szúnyogirtás tűzoltás, pár napos. Tudom, hogy 

védeni kell a környezetet, de ezeket lárva korukban kellene gyéríteni. Már oda eljutottunk, hogy 

a gyerekeket nem lehet levinni a játszótérre, meg nem tudok meglocsolni, mert megesznek a 

szúnyogok. Ezek már szúnyogok.   

 

 

e) Kutya probléma 

 

Molnár Gyula László képviselő: Jeleztem a jegyző asszonynak, hogy van egy komolyabb 

kutya probléma a településen. Szeretném, ha elmondaná, hogy ebben az ügyben mit tudnak 

tenni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Államigazgatási hatósági jogkörben, állatvédelmi ügyben 

mivel érkezett egy írásbeli bejelentés, ezen el tudunk indulni. Be fogjuk idézni a feltételezett 

tulajdonost, fog nyilatkozni, hogy a kutya az övé, vagy nem az övé. Ha úgy nyilatkozik, hogy 

nem az övé, akkor helyszíni ellenőrzést tudunk csinálni. Állatvédelmi bírság kiszabása 

lehetséges.  

 

 

f) Kiskertek alatti hidak és oszlopok állapota 

 

Molnár Gyula László képviselő: Többször jeleztem jegyző asszonynak, fényképekkel is, hogy 

a kiskerteknél a Malom-ároknál 3 betonelemekből álló híd olyan állapotban van, hogy egy-egy 

eleme ledőlt már, vagy el is van törve.  

 

Közösségi Ház igazgatója behozza a hirdetményt, hogy a szúnyog gyérítés június 24-én és 

június 29-én lesz.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ezekkel a hidakkal csinálunk valamit? 

 

Horváth Éva polgármester: Kimentünk és erre kértünk árajánlatot.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A kiskerteknél szintén a kihelyezett oszlopok 

megsemmisültek. Javasolnám, hogy csináljunk két oldalra árkot.   

 

Horváth Éva polgármester: Megsemmisültek? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Igen, egy maradt belőle. Mégiscsak az árok kellene, hogy ne 

rodeózzanak a kiskertekben lakók. Személyes véleményem, hogy az első sorban a kiskerteknél, 

ahol sokan laknak, kimegy a mentő, rendőrség, vöröskereszt, különböző adományokat visz, ami 

esőben járhatatlan, azokat a részeket le lehetne murvázni?  

 

Horváth Éva polgármester: Most biztos, hogy nem. Csinálunk egy bejárást a közeljövőben. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nagyon szívesen megmutatom.  
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g) Rendezvény 

 

Molnár Gyula László képviselő: Felmerült bizottsági ülésen, hogy augusztusban valami 

rendezvényt csináljunk. 

 

Horváth Éva polgármester: Adom a programot. A Kati összeállította, hogy mi a terv.  

 

 

h) Játszótéri kutya ürülék probléma 

 

Molnár Gyula László képviselő: Elég nagy probléma, hogy a lakótelepen a játszótereken nagy 

kutyaürülék van. Az a javaslatom, hogy játszótérre be se lehessen vinni kutyát. 

 

Horváth Éva polgármester: Hányszor tettük ki a játszótérre, a kutyát bevinni tilos táblát. A 

tábla eltűnt.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Senki nem ellenőrzi, nincsen következménye. Ott játszanak 

a kisgyerekek. A 3-4 éves gyerek mindent a szájába vesz. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Az már nem.  

 

Molnár Gyula László képviselő: 2-3 éves. Fertőzésnek vannak kitéve. A játszóteret kerüljék 

már ki.   

 

Horváth Éva polgármester: Mit csinálsz? Odaállítasz egy fegyveres őrt? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Állítólag van közterület-felügyelőnk Péten.  

 

Horváth Éva polgármester: Igen, szombat, vasárnap, éjjel-nappal.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Szerintem, hogyha egy-két bírságot kiszabnának, akkor 

észbe kapna a nép. Ezt nem lehet tovább tolerálni. Ki lehet kerülni ezeket a területeket. 

Játszótérre nem való kutya.  

 

 

i) Szúnyog gyérítés 

 

Béni Norbert képviselő: kicsit visszakanyarodnék a szúnyog irtáshoz. A Zsolt is mondta, hogy 

már májusban kellett volna szúnyog irtásnak lenni időjárás függvényében. Esetleg egy határozat 

segítene, hogy május és június hónapban legyen szúnyog irtás? 

 

Horváth Éva polgármester: Tudod mikor kellene meghatározni, amikor a munkaanyagban 

van egy olyan sor, hogy szúnyog irtás, akkor kellene. 

 

Béni Norbert képviselő: Akkor menni fog, nem csúszik meg? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen.  
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j) Pad eltűnés és bokrok vágása 

 

Béni Norbert képviselő: Jelezném, hogy a Szent István téren az egyik pad háttámlája nincs 

meg. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Meglett. 

 

Béni Norbert képviselő: A bokrok a környéken meg esetleg a tó körül a vágás. 

 

Horváth Éva polgármester: Egyszer már megcsinálták, akkor megcsinálják még egyszer.  

 

Béni Norbert képviselő: A bolt fele a buszmegállótól lemenni már csak fél járdán lehet.  

 

Horváth Éva polgármester: Megnézzük.  

 

 

20.00 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

Horváth Éva  sk.                      Szabóné Czifra Melinda  sk. 

polgármester                          jegyző 


